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 עיריית רעננה 
 2022003ועדה מקומית )מליאה(  ישיבת 

   16.11.2022, גתשפ"ב בחשון כ", ביעירמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 ועצה חבר מ  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  חגי בורשטיין מר  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 ת מועצה חבר  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 
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 חסרים: 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מהנדס העירייה  -  מר חיים מלמן 

 וועדה המקומית יועצת משפטית ל  -  עו"ד אבישג חכם 

 מבקרת העירייה  -   גלית פלג 

 מנהלת הוועדה לתכנון ובנייה  -  גב' קטי קסטוריאנו 

 

 

 
   על סדר היום:

אישור מינוי מר חגי בורשטיין כמ"מ של גב' דבי סלוצקי    –בקשה לשינוי הרכב חברי ועדת המשנה   .1

 בוועדה המקומית לתכנון ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב.  

 ושאים תכנוניים: נ 

 . 92חלקה  6587גוש  – 23אחוזה  –א 871רע/מק/ – 1010669-416 .2
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אישור מינוי מר חגי בורשטיין כמ"מ של גב' דבי  –בקשה לשינוי הרכב חברי ועדת המשנה  .1

 .  סלוצקי בוועדה המקומית לתכנון ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב

 

ה מר חיים ברוידא:  לשינוי  בורשטיין  בקשה  חגי  מר  מינוי  אישור  המשנה,  ועדת  חברי  רכב 

 כממלא מקום של דבי סלוצקי בוועדה המקומית לתכנון ובניין במקומה של הגברת רונית ויינטראוב.  

 

 אני נגד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 בסדר רגע, רגע, שנייה רגע. תכף נצביע רק שנייה דקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ל דבר מצביעים פה חכה. לא על כ  מר ארז ברט: 

 

 אוקיי, אנחנו עוברים להצבעה. תנו לנו גם פעם ליהנות.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה ההצבעה?  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד או נגד.   : גב' דרורה כהן

 

 שמית?   מר ארז ברט: 

 

  -שמית בבקשה, אוקיי. אני ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 מה ההצבעה?  מר חיים גולדמן: 
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 , בויינטראוהחלפה של חגי עם רונית  ם ברוידא: מר חיי

 

 חגי במקום דבי כממלא מקום של רונית בוועדה לתכנון ובניין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בוועדה? מי בוועדה?   מר חיים גולדמן: 

 

 חגי במקום רונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דבי בוועדה.   מר חיים גולדמן: 

 

זו ל מר אריאל הילדסהיימר: מקום,  כממלא  אותה  מחליף  וחגי  מקום  ממלאת  רונית  חברה,  דבי  א, 

 ההצעה. 

 

 את מי?  מר חיים גולדמן: 

 

 את רונית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את רונית.  מר חיים גולדמן: 

 

 כן. כממלא מקום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יכולה להגיד משהו.   גב' דבי סלוצקי: 
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 שארת. דבי נ מר חיים גולדמן: 

 

 אני יכולה להגיד משהו?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבי נשארת?  מר חיים גולדמן: 

 

 אבל דבי את נשארת?    מר אילן כהן:

 

 דבי נשארת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דבי את נשארת?   מר חיים גולדמן: 

 

 אני אגיד לכם משהו. אני יכולה להגיד להם משהו?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 . אני רוצה שאת תהיי.  ..  מר אילן כהן:

 

 את נשארת? את נשארת?   מר חיים גולדמן: 

 

   -טוב חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.   מר אילן כהן:

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 
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 נגד. ענבר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 גלי?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -לא יכולה להגיע, אז אני רוצהיש בעיה... ואני  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אני נגד.  מר לורן משה עייאש: 

 

 נגד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר גמור. חיים?   מר חיים ברוידא: 

 

 גולדמן? נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה?  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שהוא יהיה ממלא מקום?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  ריאל הילדסהיימר:מר א
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 אין לו ניסיון, אני נגד.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא מכיר את הניסיון שלי.  מר חגי בורשטיין: 

 

 דרורה?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אל תבלבל לי במוח.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיכל?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דרורה בעד.    דוברת:

 

 יכולים פה להצביע? אין פה ניגוד עניינים? אני שואל. כולם   מר ארז ברט: 

 

 כן, כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אלי? נגד. ארז?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

 בעד.  מר רחמים שלום: 

 

 בעד.  מר מיכאל רייזמן: 
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 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה הכול פוליטי.   מר לורן משה עייאש: 

 

 בעד.  מאיר:  גב' מירב

 

 בעד.    דוברת:

 

 אני אצביע בעד.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הצבעות לא?  2, ולי יש אגב גם, יש לי פה 9מול  9אנחנו  100% מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ואללה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הצבעות. בקיצור זה 2יש לי  מר חיים ברוידא: 

 

 צריך להשתמש.   אתה לא  מר ארז ברט: 

 

   -במקרה הזה מר חיים ברוידא: 

 

 אדוני ראש העיר, אתה יודע מה יקרה? שלא יהיה לך קוורום בוועדה.   גב' דבי סלוצקי: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022, מיום  2022003ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 10 
 

 )מדברים יחד(  

 

 אז תבואי, מה את לא מתגעגעת אלינו?  מר חיים גולדמן: 

 

 תבואי.   מר אילן כהן:

 

 :הצבעה

 9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

ור הדעות השקולות כמצוין לעיל יו"ר הוועדה מר חיים ברוידא, השתמש בקול הנוסף מכוח סעיף  לא

 . 9נגד  10לחוק התכנון והבנייה, וההחלטה התקבלה ברוב של  43

 

גב'   מליאת הוועדה המקומית מחליטה לא לאשר את הבקשה למינוי מר חגי בורשטיין כמ"מ של 

 ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב.דבי סלוצקי בוועדה המקומית לתכנון 

 

 

 לצערי לא עבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא מוותרים עליך, לא מוותרים עליך. לא מוותרים עליך.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

כשדבי לא תוכל להגיע תסבירו לתושבי רעננה למה התוכניות שלהם נתקעות  גב' רונית ויינטראוב: 
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 יכול לקיים דיון. ואתה לא 

 

 שלנו לא יהיה להם גנים בבית ספר תסבירי להם למה. שהילדים  מר חיים ברוידא: 

 

 יהיה גנים, יהיה בית ספר, תהיה אנדרטה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יהיה הכול, יהיה הכול.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה היא פורשת?   מר לורן משה עייאש: 

 

 רק אנחנו, תהילה אולי תגידי את זה? חברים, חברים  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בשלב הזה של הדיון אני מבקשת שרק חברי המליאה יהיו.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 -ואנחנו נקרא לכם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו נקרא לכם כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 זו היועצת המשפטית.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 דקות נקרא לכם חזרה, זו בקשת היועצת המשפטית.  5חברים, עוד  מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 לפני או אחרי?    מהקהל:
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 דקות קוראים לכם חזרה, לפני ההצבעה.   5לפני, בוודאי לפני. אנחנו עוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אמת חברים, תכף תקבלו הסבר, אבל אני אומר, אני רוצה לומר שלא הגיוני, ב מר חיים ברוידא: 

לא הגיוני שחבר מועצה מחליט להעביר את זה מוועדת בניין עיר לכאן למליאה והוא לא נמצא. אני 

בהם   להיות  רוצה  לא  שהוא  בנושאים  להצביע  לא  כדי  פה  היה  לא  שהוא  טקטית  זה  אם  יודע  לא 

 מעורב, אבל זה לא הגיוני.  

 

 . למה? יש מצב שמישהו סומך על שיקול דעת יותר רחב  מר ארז ברט: 

 

אוקיי, אבל איך שהוא נמצא ולא להגיע לפה. זה לא יכול להיות. זה לא יכול  מר חיים ברוידא: 

   -להיות. אתם יודעים

 

 אני רוצה להגיד משהו בעניין הזה.  מר חיים גולדמן: 

 

   -חברים אתם יודעים את הדעה שלי, והדעה שלי היא מובהקת. אי אפשר מר חיים ברוידא: 

 

טוב, אפשר בלי הפוליטיקה ולהגיב, זה נושא ארוך. תמשיך לא צריך את כל   : אנה פוזמנטירגב' 

  -מה שאתה

 

 למרות שאת מחליטה לדבר... זכותו לדבר.    מר אילן כהן:

 

 תרבות דיבור.    גב' מיכל ברם:
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 בלי פוליטיקה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

הלוך   מר חיים גולדמן:  מכתבים  של  התנהלות  פה  נאט"הייתה  בתפוצת  חברי    ווחזור  של 

מועצה. ואני רוצה להגיד משהו. יש פה עניין שוועדת תכנון או ועדת המשנה לתכנון ובנייה היא ועדה 

שדינה כעין, לא כעין, אלא היא ועדה שיפוטית. כלומר להחלטות שלה יש תוקף שיפוטי, ותקנו אותי 

 אם אני טועה.  

 

 סטטוטורי.   מר אילן כהן:

 

ניתן   ולדמן: מר חיים ג לערער,  ניתן  משהו,  ומחליטה  באה  היא  אם  ולכן  שיפוטי.  סטטוטורי 

אנחנו   אם  מחוזי,  משפט  בית  כביכול  שהיא  ערר  בוועדת  אלא  לא,  אבל  שלה,  ההחלטה  על  לערער 

אחת.   רגל  על  זה  את  אתאר  אני  היה,  הזה,  לדבר  בנוגע  בדיון  שקרה  מה  ההקבלות.  את  דנו  עושים 

היו מתנגדים והיו נציגי היזם, וכל אחד אמר את דעתו ואת הטיעונים שלו,  בתוכנית, מה שקרה שם  

 שהמתנגדים טענו יותר משעה, טענו יותר משעה.  

 

 שעה וחצי.   מר אילן כהן:

 

וגם כבר היה    –שעה   מר חיים גולדמן:  ליזמים,  וחצי כמעט. לאחר מכן נתפס חוט טיעון  שעה 

, ביקשתי מהם להתרכז בטיעונים ולענות להתנגדויות,  מה שנקרא... אחרי שעה וחצי, הגבלתי אותם

זה   ככה  הסדר,  זה  הנוהל,  זה  לענות,  למתנגדים  נתתי  פעם  עוד  סיימו,  וכשהם  סיפורים.  לספר  ולא 

צריך להיות. באיזה שהוא שלב, אחרי שהם ענו עוד פעם, ביקשתי לסיים את הסיפור. כי כבר זה היה 

   -ה שזהאחרי שעה וחצי ועוד שעה ועוד חצי שע
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 אני זוכרת משהו אחר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 יש לזה סוף.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני זוכרת גב' דבי סלוצקי: 

 

 איך את זוכרת? הלכת באמצע.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, על החלק הזה שאתה לא נתת להם לענות.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 , אחרי שהם כבר ענו. אני לא נתתי להם לענות בסיבוב השני מר חיים גולדמן: 

 

 מה הדיון עכשיו? מה הדיון?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -סליחה, אחרי שהם כבר ענו מר חיים גולדמן: 

 

 לא דיון.   גב' מיכל ברם:

 

  -וזה היה סדר העניין, ואגב  מר חיים גולדמן: 

 

 זו הייתה ישיבה הכי ארוכה מאז ומעולם.  מר חיים ברוידא: 

 

את יודעת מה דבי, אפשר גם לא לסמוך על מה שאני אומר, ואני מפנה אתכם  ו מר חיים גולדמן: 

לפרוטוקול שהוא מוקלט, ותראו אם זה נכון או לא נכון מה שאני אומר. מאותו רגע מטעמים, חבר'ה 
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לא   פוליטי  יודע,  לא  אותם,  לאבחן  רוצה  לא  אני  אותם,  לאבחן  יודע  לא  שאני  מטעמים  סליחה, 

   -א סיכום מראש. קם חבר הוועדה ניר קריסטלפוליטי, סיכום מראש ל

 

 דפק על השולחן.   מר חיים ברוידא: 

 

למליאת   מר חיים גולדמן:  זה  את  להעביר  דורש  'אני  ואמר:  יפה,  השולחן,  על  דפיקה  עם  גם 

 הוועדה.' עכשיו סליחה, יש לו את מלוא הזכות לבקש את זה. 

 

 לכל חבר מועצה יש.    מר אילן כהן:

 

אחרי  דמן: מר חיים גול מתי?  לבקש?  יכול  הוא  מתי  לבקש.  הזכות  מלוא  את  לו  יש  לו,  יש 

שהוועדה יושבת ומגיעה להחלטות, וכשהיא מגיעה להחלטה, ואם זה לא מוצא חן בעיני חבר ועדה  

 מסוים כזה או אחר, הוא יכול להעלות את זה למעלה, למליאת הוועדה וזה סדר הדברים. 

 

 ה, אתה תסביר מה...הגענו לפ : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -רגע לא, אני לא מר חיים גולדמן: 

 

 אבל הגענו כבר לפה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -שנייה, לא, לא, הגענו לפה ואני בכוונה מר חיים גולדמן: 

 

 אז תעבור הלאה.   : אנה פוזמנטירגב' 
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   -לא, אני בכוונה מר חיים גולדמן: 

 

 נסביר למה. זה נמצא כבר פה, בוא  : אנה פוזמנטירגב' 

 

וחצי הבן אדם   מר חיים גולדמן:  אני בכוונה רוצה לתאר, כי אני אומר לך, אם אחרי שעתיים 

חשד   לי  יש  להעלות,  רוצה  אני  ואמר  קם  ההחלטות  לפני  אלא  ותחליט,  תשב  שהוועדה  חיכה  לא 

  -לכאורה

 

   -לכאורה. אבל פה  מר ארז ברט: 

 

 שהוא תכנן את זה מראש.   מר חיים גולדמן: 

 

 שעות, בסוף אמרו לא מצביעים, אז מה.  6אבל פה הושיבו אותנו   מר ארז ברט: 

 

שעות, אני מדבר   6שעות או לא    6עזוב, לא, לא, לא, לא, זה לא מעניין אותי   מר חיים גולדמן: 

 על מה שהיה. 

 

 שעות, בסוף אמרו לא מצביעים.  6אבל פה הושיבו אותנו   מר ארז ברט: 

 

זה אני מוחה. סליחה ארז, אל תפריע לי רגע. ארז אל תפריע לי. ועל זה   ועל מר חיים גולדמן: 

אני מוחה, כי אנחנו יושבים שמה שעות על גבי שעות. הצוות המקצועי יושב יומיים לפני כן על מכינה, 

 כדי לראות את כל ההתנגדויות. הרי כל ההתנגדויות מגיעות בכתב.  

 

  -הצוות המקצועיאבל זה התפקיד של  גב' איילת  ארז סגן: 
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 סליחה, אני מבקש לא להפריע, אחרי זה תגידי מה שאת רוצה.  מר חיים גולדמן: 

 

אבל אתה מעמיס. אתה מעמיס, הייתי בוועדה... אתה זוכר שהייתי שמה, אני   : אנה פוזמנטירגב' 

 מכירה את התהליך, אתה חוזר על הדברים.  

 

י מר חיים גולדמן:  גם  לך  שיש  כמו  אותו...  יושב  אנה  המקצועי  הצוות  לכם,  אומר  אני  לי.  ש 

ומכין ומתייחס לכל שורה בהתנגדות ועונה, או שהוא מקבל את ההתנגדות. ואם הוא לא מקבל  שמה  

בצוות  זלזול  כזה  זלזול,  שכזה  לכם,  אומר  ואני  מקבל.  לא  הוא  למה  מנמק  הוא  ההתנגדות,  את 

עה מהזמן שלה היקר, לא ראיתי מעולם,  המקצועי ובעבודה שלו ובחברי הוועדה, כולל דבי, שמשקי

   -לא ראיתי מעולם

 

 מי מזלזל? אני לא מבינה מה אתה אומר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -אז עם כל הכבוד, זה ביזיון מר חיים גולדמן: 

 

 מי מזלזל?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ואין לי מילה אחרת.   מר חיים גולדמן: 

 

 מי מזלזל?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

איפה   מר חיים גולדמן:  לפה,  זה  את  העלה  שהוא  בדובאי,  עכשיו  שיושב  קריסטל  לניר  תגידי 

 הוא נמצא עכשיו? הוא היה חייב לנסוע אני מתאר לעצמי. 
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 יכולתם לתאם איתו את התאריך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וועדה.  תמסרי לו בבקשה שזה מה שאני אמרתי, תמסרי לו, ביזיון של ה מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אבל היא תגיד את זה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -היה ברור שזה מה שהוא מתכוון לעשות. חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 עם התמונה של האקדח?   גב' רויטל שפירא: 

 

 -אני רוצה להדגיש מר חיים ברוידא: 

 

לה עם האקדח, ואני  אם את לא רוצה, אז אני אביא את אשתו של בן גביר איי מר חיים גולדמן: 

 אצמיד אותה אליך.  

 

  -לא צריך, יש גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אתה גאה בזה שאתה הנציג של בן גביר ברעננה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא, לא, זה לא החוק, החוק הוא צריך לחכות, הוא צריך לחכות שיהיה דיון   מר חיים גולדמן: 

 שיהיו החלטות, ואז הוא יכול... 

 

 חיים, יש תושבים שמחכים בחוץ להיכנס.   : אנה פוזמנטירגב' 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022, מיום  2022003ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 19 
 

 

 אוקיי חבר'ה נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  6:00, אני מחכה פה משעה 6:00אני פה משעה  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אני מקבל את הרגישות של אנה במקרה הזה, ואנחנו נמשיך הלאה. עכשיו אני  מר חיים ברוידא: 

   -רוצה להדגיש

 

 יפה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אני כל השנים מר חיים ברוידא: 

 

 שנים.  4.5 : אנה פוזמנטירגב' 

 

כל  מר חיים ברוידא:  לאורך  שאני  להדגיש  להדגיש,  רוצה  אני  רואה.  את  זה,  אני  רואה  את 

השנים מתנגד לבנייה שהיא לא ריאלית בתוך אזור שבטח מגורים של חד קומתי או של קוטג'ים דו  

וגם במקרים אחרים שהעבירו את זה קו מתיים. לכל אורך הקריירה שלי בכל מקום אני התנגדתי, 

שקודמיי   אגב  כך  על  מצר  גם  אני  הדברים.  את  ואומר  שם  אני  הזה  במקרה  וגם  המחוזית.  לוועדה 

החליטו לקחת ולשנות את הייעוד של השטח, ממוסד ציבורי לפרטי, למגורים. זה לא אני, עוד פעם  

ונאלצים להתמודד עם   אנחנו כל הזמן מתקניםתכהנה.  מר, זה אבות אכלו בוסר ושיני בנים  אני או

   -דברים שעשו אבותיי, וזה מקרה נוסף. אני לא אוהב את הדבר הזה. אני חושב שהוא לא נכון

 

 עוד פעם הוא חוזר להיסטוריה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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  -אני מספר מר חיים ברוידא: 

 

 מה לעשות שצריך לתקן את הטעויות?  ייאש: מר לורן משה ע

 

 זה משרד החקלאות אם את לא הבנת על מה מדובר.    : גב' דרורה כהן

 

 הוא משכתב את ההיסטוריה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את הצבעת בעד ועכשיו בואי נראה מה תצבעי.   מר חיים ברוידא: 

 

פרו גב' רונית ויינטראוב:  תוציא  פרוטוקול,  תוציא  תאריך בוא  פרוטוקול  תוציא  עכשיו.  טוקול 

 והצבעות. 

 

  -27.3-ה מר לורן משה עייאש: 

 

 למה? אז איך זה השתנה?   מר חיים ברוידא: 

 

הדברים  גב' רונית ויינטראוב:  איך  קצת  אותך  נלמד  בוא  פרוטוקול,  ותוציא  פרוטוקול.  תוציא 

 עובדים. 

 

 איך?  מר חיים גולדמן: 

 

 ו, קדימה.  טוב יאללה נ  גב' מיכל ברם:
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   -חברים בואו מר חיים ברוידא: 

 

 אני מחכה, אני אומרת לפרוטוקול שאני מחכה לראות את הפרוטוקול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להתחיל?  מר חיים מלמן:

 

 אוקיי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -חברים ברשותכם אני רוצה מר חיים מלמן:

 

   -בוא נעשה את זה קצר, כדי שנוכל להכניס ם ברוידא: מר חיי

 

בדברים.   מר חיים מלמן: להאריך  ובלי  האפשר  ככול  ממוקד  להיות  אנסה  ואני  להתחיל 

אחוזה   על  מדברים  אנחנו  בשטח  התמצאות  המיקום,  רע/מק/23מבחינת  מספר  תכנית  /א. 871, 

דונם. במגרש קיים היום  1.5-רש הוא כהמסגרת של הדיון שלנו כרגע הוא דיון בהתנגדויות. שטח המג

מבנה דו קומתי, אתם בטח מכירים אותו מהכניסה לרעננה בתור משרד החקלאות הישן, כולכם פה  

בואו   הסטטוטורית  ההיסטוריה  קצת  מבחינת  תמונות.  קצת  עוד  היטב.  אותו  ומכירים  מקומיים 

ל שב"צ,  לא  למוסד,  שטח  הוא  היום  הקיים  הקרקע  ייעוד  לזה,  שטח נקרא  ציבור,  לבנייני  שטח  א 

למוסד. המשמעות היא זה שבעצם זה שטח שמיועד לשימושים ציבוריים, אבל הבעלות שלו היא לא  

 בעלות עירונית אלא בעלות פרטית. 
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 בנקים וכאלה.    מר ארז ברט: 

 

 בין היתר.  מר חיים מלמן:

 

 בנקים, קליניקות, מועדון ריקודים פרטי, גן פרטי.    מר ארז ברט: 

 

 דיור מוגן, דיור בר השגה, דיור לסטודנטים.   מר חיים מלמן:

 

 לא דירות פרטיות.    מר ארז ברט: 

 

  -לא דירות פרטיות, זה לא ייעוד מר חיים מלמן:

 

 לא חנויות, לא משרדים.    מר ארז ברט: 

 

מאוד   מר חיים מלמן: זה  בסדר?  אחר,  דבר  שום  ולא  למוסד  בשטח  שמדובר  הדגשתי  לכן 

 . מאוד חשוב

 

 בעלות פרטית.   מר ארז ברט: 

 

   -כן. אני אצייר לכם מר חיים מלמן:

 

 זה באחריות העירייה להחליט איזה מוסד יהיה? לא, גם לא.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

לא. עוד פעם, יש שמה בעלים פרטיים, שאם הוא יצליח סתם לדוגמא להביא  מר חיים מלמן:
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 מחר קופת חולים מסוימת. 

 

 או ביטוח לאומי.    :גב' מיכל ברם

 

או ביטוח לאומי או משהו כזה לבניין, או משרד ממשלתי גם, כן בוודאי, הוא   מר חיים מלמן:

 יצליח להביא אותו בתור שוכר, אז הוא יכול לשכן אותו שמה. 

 

 או בתור הבעלים.    מר ארז ברט: 

 

  -הוא בתור הבעלים של הקרקע הוא יכול לעשות עם זה מר חיים מלמן:

 

  -הוא גם יכול למכור את זה למשרד החינוך, משרד הפנים  ר ארז ברט: מ

 

  -בהחלט כן. דרך אגב כמו שבזמנו מר חיים מלמן:

 

 ומי אחראי לבנות?    : גב' דרורה כהן

 

לבעלים  מר חיים מלמן: זה  את  מכר  הוא  הקרקע,  של  הבעלים  שהיו  החקלאות  משרד  גם 

כמה קצת  ועוד  בנייה  זכויות  מבחינת  שציינתי   פרטי.  כמו  עצמו,  המגרש  על  סטטוטוריים  נתונים 

דונם. הייעוד הוא שטח למוסד, הדגשתי את זה שמה באדום. תכנית    1.5-קודם שטח התוכנית הוא כ

-קומות. זה יוצא כ  3-, זה ב105%מאפשרת אחוזי בנייה בהיקף של    1/268מאושרת קיימת היום רע/

שמצויני  1,665-1,653 כפי  הבניין  קווי  אחוזה  מ"ר.  לרחוב  לחזית  פה  קווי    5ם  בניין.  קו  של  מטרים 

  -מטר. אם אנחנו מסתכלים טיפ טיפה מה קורה ממזרח, זאת אומרת לכיוון 3בניין צדיים 
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 אחוריים? קווי בניין אחוריים?   מר ארז ברט: 

 

זיכרוני   מר חיים מלמן: למיטב  פה  הצדיים  כמו  פה   3אחוריים  מסתכלים  אנחנו  אם  מטר. 

ה קורה ממזרח וממערב, שזה חלק ארי של הדיון של מה שיהיה פה. זכויות הבנייה ממזרח,  בעצם מ

יחידות דיור לדונם. זכויות בנייה סך הכל    8מאפשרת צפיפות עד    3000יש לנו צמודי קרקע. תכנית רע/

גג. ובחלק המערבי של המגרש, זאת    2עיקרי + שירות מעל מפלס הקרקע לגובה של   קומות ועליית 

פי תכנית  או על  זכויות הבנייה ממערב  העיר,  לתוך  טיפה  יורדים טיפ  מאפשרות    212מרת כשאנחנו 

קומות.   8תכנית המתאר שלנו, מותר עד    3000, לפי רע/3000קומות, ולפי    4.5בנייני מגורים בגובה של  

 זאת אומרת המגרש הזה הוא באיזה שהוא מקום בתווך. 

 

 מה חל על זה?   מר אלי אלוש:

 

קומות   8שמאפשרת    3000שנייה רגע, המגרש הזה הוא בעצם כרגע בתווך בין   חיים מלמן:מר 

   -קומות + גג ממזרח. בתים פרטיים 2שמאפשרת  3000למגורים ממערב, לבין 

 

 . 3000שניהם   מר ארז ברט: 

 

 כן, אבל ייעוד הקרקע מגורים א' ומגורים ג' הוא באמצע.  מר חיים מלמן:

 

 .  3000יהם זה בשנ  מר ארז ברט: 

 

כמו  מר חיים מלמן: היום  קיים  במגרש  עצמה.  התוכנית  על  אחת  שנייה  נסתכל  בואו  כן. 

הזה,   הקיים  הבניין  את  להרוס  מבקשת  התוכנית  ציבוריים.  אפיונים  בעל  קומתי  דו  מבנה  שראינו 

ות.  ולבנות שם, להשתלב במרקם המגורים הקיים לאורך רחוב אחוזה. תוך קביעת יחידות דיור קטנ
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, 2בטבעת התיכונה מתחם    3000והתוכנית מבקשת לממש את זכויות הבנייה שלה שהותוו על פי רע/

. זאת אומרת באופן עקרוני תכנית המתאר מאפשרת, לא קובעת שיהיה  110אזור התייחסות   19סעיף  

 פה מגורים, היא מאפשרת שהדבר הזה יקרה.  

 

 הבנתי.  קומות, לא   3אמרת קודם שמאפשרת   מר ארז ברט: 

 

 קומות.  8  מר אילן כהן:

 

הסטטוטורי מר חיים מלמן: על  בעיקר  דיברתי  אני  הזה  העמוד  הקיימת.  התוכנית  ה,  קזו 

 יות תקפות.  תכנ

 

  -קיים, לפי התוכנית כרגע. בשטח  מר ארז ברט: 

 

 אבל זה ממערב.   מר חגי בורשטיין: 

 

 גם מערב גם ממזרח.   מר חיים מלמן:

 

 קומות?  3הקיים מותר בשטח   מר ארז ברט: 

 

   -ועל המגרש עצמו תכנית מאושרת, שנייה מר חיים מלמן:

 

 לא הבנו כנראה.   מר חגי בורשטיין: 

 

למוסד.   מר חיים מלמן: שטח  זה  שלו  הייעוד  עצמו  המגרש  על  סדר.  אעשה  אני  אז  אוקיי, 
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   -תכנית מאושרת כיום, התוכנית שממנה מחר

 

 ה זמר נמצא פה? למה ועד נוו גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אנחנו ביקשנו לצאת.   מר חיים מלמן:

 

 אה אוקיי אתם לא ראיתם, כי זה לא חוקי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

בנייה,   מר חיים מלמן: היתר  ולהוציא  לבוא  רוצים  בבוקר  מחר  זכויות  מבחינת  בקיצור, 

 צריכים להוציא את זה מתוכנית תקפה. אני עושה את זה מהר. 

 

תעשה את זה יותר מהר, לדעתי יראו את התמונה יבינו על מה מדובר ביחס   ידא: מר חיים ברו

  -ל

 

אני כבר מגיע לשם, אני פשוט חייב לארז תשובה. אני מתנצל. אחוזי הבנייה  מר חיים מלמן:

על המגרש  3000קומות. הוא מבקש כרגע בעצם לדרוך להפעיל את רע/ 3-ב 105%מתוכנית קיימת הם 

 יחידות דיור.   30וד קרקע ממוסד למגורים, ולקבוע שמה הזה, לשנות ייע

 

 אבל זה אסור.    : גב' דרורה כהן

 

 מאפשרת לעשות את זה.  3000 מר חיים מלמן:

 

 אבל זה לא חל לשטח הזה.   מר ארז ברט: 
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 מה זאת אומרת לא חל? למה לא?  מר חיים מלמן:

 

  -א יכול לבנותלמה הוא בכלל מבקש משהו אם מותר לו. הו  מר ארז ברט: 

 

בנייה מ   3000כי   מר חיים מלמן: יכול להוציא היתרי  . אתה צריך לעשות  3000-לא, אתה לא 

 תב"ע ואז להוציא היתר בנייה. אז זה מה שהוא עושה פה. 

 

 הוא רוצה לשנות את התב"ע.   מר ארז ברט: 

 

 זה מה שהוא עושה.   מר חיים מלמן:

 

 ... בסוף שינוי תב"ע?    מר ארז ברט: 

 

   -שינוי תב"ע זה ה מר חיים מלמן:

 

 בסדר, שינוי תב"ע.    מר ארז ברט: 

 

אוקיי, מטרת התוכנית זה הקמת מבנה מגורים. עיקרי התוכנית הריסת מבנה   מר חיים מלמן:

הגדלת אחוזי הבנייה   עכשיו.  עד  ג', זה מה שדיברנו  מגורים  לאזור  ייעוד משטח למוסד  שינוי  קיים 

שהוא יכול מחר בבוקר להוציא שמה היתר בנייה למבנה    268בתוכנית    105%-, מ3000בהתאם לרע/

יחידות דיור למגרש. הגדלת מספר    30זה ברוטו למגורים, קביעת    265%-קומות, ל  3-לשטח במוסד ב

ל   3הקומות,   והגדלת תכסית  בינוי  בניין, קביעת הוראות  זו בעצם מטרת  50%-קומות מרתף, קווי   ,

היקפי מבחינת  כ  התוכנית.  הקובעת  לכניסה  מתחת  פה  מבקשים  חניות,    4,000-הבינוי,  עבור  מ"ר 

כ הקרקע  ומעל  וכו'.  טכניים  ועוד    3,180מ"ר,    4,000-מתקנים  עיקרי  מעל    990מ"ר  שירות.  מ"ר 
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בעצם   לו  שמותר  הקובעת  ממוסד   6הכניסה  לשנות  בעצם  זה  המבוקש  הקרקע  ייעוד  שמה.  קומות 

 תוכנית, זה לשנות את ייעוד הקרקע.  למגורים ג'. זה בעצם הליבה של ה

 

 יחידות דיור.  33הוא רוצה   : גב' דרורה כהן

 

 יחידות דיור.   30 מר חיים מלמן:

 

 יחידות לעירייה לא?   3זה   מר אילן כהן:

 

בתוך   מר חיים מלמן: נתפס  שהוא  כפי  הבינוי  של  ההמחשה  בעצם  וזה  לזה.  נגיע  תכף  נכון, 

  -ם בצד אחד, בתמונה ההמרחב שלו. שאם אנחנו מסתכלי

 

 הוועדה הזאת משודרת?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, תמיד הוועדות האלה משודרות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא, גם בתכנון ובנייה?    מר ארז ברט: 

 

 כן. ודאי, ודאי.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 למה הוצאתם אותם החוצה?   מר ארז ברט: 

 

 וצה?  למה הוצאתם הח מר מיכאל רייזמן: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022, מיום  2022003ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 29 
 

 רצינו למנוע הפרעה, רצינו שיהיה כאן דיון ענייני ובלי הפרעות.  עו"ד תהילה סובל: 

 

עם   מר חיים מלמן: קרקע  קומת  רואים  שאנחנו  כמו  המבוקש,  הבניין  זה  קומות    4בקיצור 

ועוד קומה חלקית. כשבצד אחד של המגורים, הצד הזה, אם אנחנו מסתכלים לכיוון דרום מזרח, זה 

קומות + קומת גג. ופה גם באזור הזה ומערבה    2צומת רעננה, זו בנייה מה שנקרא מגורים א',  לכיוון  

 + קומת גג.  4קומות של מגורים. ומה שמבקשים פה זה קרקע +  8מותר בעצם 

 

 קומה מפולשת.  מר חיים ברוידא: 

 

 קומות כמה יחידות דיור בסוף יהיה?   8-אבל כל ה  : גב' דרורה כהן

 

 . 33  : מר ארז ברט

 

 קומות.  6  מר אילן כהן:

 

 קומות סך הכל.   6 מר לורן משה עייאש: 

 

 יחידות לעירייה?   3מה זה ההערה של אילן קודם על  גב' מירב מאיר: 

 

בצורה  מר חיים מלמן: הדברים  את  לעשות  רוצה  אני  לקפוץ,  רוצה  לא  אני  תכף,  שנייה 

בתוכ פעמים  מספר  דנה  בעבר  המקומית  הוועדה  את מסודרת.  פה  פרשנו  אנחנו  הזאתי.  נית 

  44ביקשו הבעלים    2013-ההיסטוריה של הדבר הזה. חשוב מאוד שתכירו, מי שהיה פה ומי שלא. ב

זאת   ועם  הזאתי.  התוכנית  את  דחתה  ובעצם  לסביבתו,  חריג  שהבניין  סברה  והוועדה  דיור,  יחידות 

 2014-יחידות דיור לדונם. ב  18ציינה הוועדה שתהיה מוכנה לקדם תכנית למגורים בצפיפות של עד  



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022, מיום  2022003ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 30 
 

הבעלים   של    36ביקשו  צפיפות  דיור.  החלטתה,    23יחידות  על  חזרה  הוועדה  לדונם.  דיור  יחידות 

יחידות דיור.  44שבו הבעלים וביקשו שוב  2016-ואמרה תקטינו את מספר יחידות הדיור והצפיפות. ב

המ התוכנית  ליצההוועדה  את  מההחל  לדחות  שינוי  חל  ולא  להיות  ולסרב  הקודמת  יחידות   44-טה 

דרך סמטה   הנגישות  מגורים שקטה בשולי העיר, שרובה צמודי קרקע.  גובל בשכונת  הבניין  הדיור. 

 44שבו הבעלים וביקשו    2020-עלול לגרום למפגע. ב  44-צרה רחוב הולנדי, ולהיקף יחידות דיור כזה ל

מ המשנה  ועדת  החלטת  דיור.  התוכ  2020-יחידות  את  לאשר  זה לא  הסיבות,  כל  את  פה  כתוב  נית. 

ערר.   לוועדת  ובעצם הם הלכו  כל הדברים.  פה את  לכם  ואקריא  יעמוד  לא  אני  סיבות,  בעצם אותן 

ועדת ערר קבעה שלאחר ששמענו את הצדדים באריכות, התרשמנו כי עיקר המחלוקת ביניהם נוגעת  

מספר   על  ישיר  באופן  המשפיע  התוכנית,  של  בטיחותי  תנועתי  לאשר להיבט  שראוי  הדיור  יחידות 

במגרש הנידון. ועדת הערר סבורה שהיקף יחידות הדיור הזה הוא כן ראוי. דבר נוסף זה לאחר סיור  

  -שקיימו

 

 ?  44מה הוועדה אמרה? מה הוועדה החליטה? לאשר   : גב' דרורה כהן

 

 . 33  מר אילן כהן:

 

הת מר חיים מלמן: באריכות  הצדדים  את  ששמענו  לאחר  המחלוקת  סליחה,  עיקר  כי  רשמנו 

ביניהם נוגעת להיבט התנועתי הבטיחותי של התוכנית המשפיעה באופן ישיר על מספר יחידות הדיור 

, לאשר פחות מזה. היא תמכה בוועדה המקומית, זה  44-שראוי לאשר. זאת אומרת לא לאשר את ה

סיור והתרשמות חברי מה שהתכוונתי להגיד, אני מתנצל אם בלבלתי, התבלבלתי ובלבלתי. לאחר ה

כותבים לאחר הסיור והתרשמות הבלתי    52ועדת הערר גם סיירו במקום, אף סיירו במקום. ובסעיף  

אין   כי  דעה  לכלל  הגענו  הערר,  ועדת  ושל  הוועד  חברי  כלל  בין  פנימי  דיון  וקיום  במקום,  אמצעית 

 דיור. מקום להתערב בהחלטת הוועדה המקומית, שהחליטה לצמצם את מספר יחידות ה
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  -לא לצמצם, לא לאשר את ה  מר ארז ברט: 

 

מציין בהחלטה של ועדת    57. ובסעיף  44-, לא לאשר את ה44-לא לאשר את ה מר חיים מלמן:

ימומש  שלו  לכך  ערים  אנחנו  כי  נציין  סיום  לפני  הוועדה,  ראש  יושב  או  ראש  יושבת  כותבת  הערר, 

עשוי לחולל תנועה רבה יותר מהשינוי המבוקש  המגרש בהתאם לייעודו התכנוני התקף כמוסד, הוא  

זו לבדה, כדי להצדיק לטעמנו את היקפי הבינוי המבוקשים במסגרת  למגורים. אלא שאין בעובדה 

 התוכנית. אם מטעמים תנועתיים בטיחותיים ואם מטעמים סביבתיים אורבניים עליהם עמדנו לעיל.  

 

שות כניסה מאחוזה, כל הכניסה היא נכנסת צריך גם לציין שאין אפשרות לע מר חיים ברוידא: 

 מאחורנית בין הבתים הפרטיים. 

 

 מאיפה הכניסה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מאחורה.   מר ארז ברט: 

 

   -מאחורה מסמטת ה מר חיים מלמן:

 

 הלח"י.   : גב' דרורה כהן

 

 הלח"י.  מר חיים מלמן:

 

 ניל"י.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא מאחוזה.  מר חיים מלמן:
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לא, אני יודעת, כמו שהיום נכנסים מהחלק האחורי ולא משתנה. זאת אומרת   : אנה פוזמנטירגב' 

 שכל הכמות של הדיירים האלה יעברו דרך כל השכונה השקטה... 

 

ובלי   מר חיים מלמן: הקלות  בלי  בנייה  היתר  ומוציאים  באים  בבוקר  מחר  הם  אם  אבל  כן. 

ועדת הערר כאן  למוסד, כמו שאמרה  ויועץ  כלום  ועדת הערר  גם  כפי שטענה  פה,  , ההיבט התנועתי 

  -התנועה של הוועדה גם, שייתכן ועומסי התנועה יהיו אף גדולים יותר. אז יש פה 

 

 ייתכן, ייתכן.    מר ארז ברט: 

 

 בסדר.  מר חיים מלמן:

 

   -בוא, הרי אם יהיה פה, זה דיון היפותטי  מר ארז ברט: 

 

  -ם את העובדותאני פורש בפניכ מר חיים מלמן:

 

אם היה פה... היה מראש האופי של המוסד כזה שלא צריך הגעה עם רכבים.    מר ארז ברט: 

 אף אחד לא היה עושה שם מוסד שצריך הגעה עם רכבים. 

 )מדברים יחד( 

 

לא כל מוסד יבוא לשמה, כי אי אפשר להעמיס לשמה משאיות גדולות מידי,   : אנה פוזמנטירגב' 

 דברים כאלה, כי אין מקום... אף מקום לא ישכיר את המקום לדבר כזה. להוריד סחורה או 

 

זה   מר חיים מלמן: משאיות.  לא  זה  מסחר,  לא  זה  מוסד,  של  הקרקע  בייעוד  כשאומרים 
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  -משרדים ממשלתיים, זה קופת חולים

 

  -משרד הפנים, רשות הרישוי  מר אילן כהן:

 

 זה בנקים, זה שירות ציבורי.  מר חיים מלמן:

 )מדברים יחד(  

 

 מת ככה לעולם ועד. זה יכול להישאר  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 יכול להיות, יכול להיות.   מר חיים מלמן:

 

 ... היותר טוב זה שיישאר מת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... אולי איילת יכולה להגיד לי, מה הפריע לניר לסגור את העניין?   מר לורן משה עייאש: 

 

'ה רק ברשותכם אני רוצה לרכז את העניינים המקצועיים, בשביל שנוכל חבר מר חיים מלמן:

 גם להכניס את החברים שנמצאים בחוץ.  

 

חבר'ה בואו נתכנס, אני מציע להתכנס, כי... לנו פה דיונים עם המתנגדים ועם  מר חיים גולדמן: 

 היזמים. 

 

 תנו לו לדבר, אנשים מחכים שם בחוץ, די.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

החלטת ועדת המשנה, אני מקריא את ההחלטה, "לאחר הצגת   2022בינואר   מר חיים מלמן:
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תכנית  בהוראות  לקבוע  יש  הבאים:  בתנאים  התוכנית  את  להפקיד  הוועדה  מחליטה  התוכנית 

יתבצע   האשפה  שפינוי  התוכנית  בהוראות  לקבוע  יש  הרחוב.  לחזיתות  יופנו  לא  הפרטיות  שהגינות 

א דרך השצ"פ. בהתאם להערת יועץ התנועה יש להפריד בין הולכי הרגל לתנועת ישירות לרחובות, ול

רכבים בכניסות למבנה, מול הכניסה והיציאה מהרמפה יש לוודא כי נשאר רוחב תמרון מספק ומעבר  

חניות.   סימון  להציג  יש  כך  לשם  הרגל.  להולכי  לייצר בטוח  בשביל  הרכבים,  של  הרמפה  של  נסיגה 

הרגל. לאשר את נספח התנועה מול יועץ התנועה של הוועדה, ולעדכן את מסמכי    מעבר בטוח להולכי

התוכנית   במסמכי  טכניים  תיקונים  להשלים  הנוף.  אדריכלית  מול  פיתוח  נספח  לאשר  התוכנית. 

 60כמפורט בסעיף ו' בתיאום עם מדור תב"ע. ולעדכן מסמכי תכנית בהתאם להחלטת הוועדה תוך  

  -משנהיום." זאת החלטת ועדת ה 

 

יש לי שאלה, אני לא מבין את ההחלטה. זה לא אנשי המקצוע נכון? זה ועדת    מר ארז ברט: 

 המשנה. 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

החליטה    מר ארז ברט:  הוועדה  האם  שואל,  אני  החליטה,  הוועדה  האם  להבין,  מנסה  אני 

 דירות?   44-לקבל את ה

 

 . 30-לא, את ה מר חיים מלמן:

 

 . 44, הם ביקשו 30הם לא ביקשו   מר ארז ברט: 

 

 . 30הם ביקשו  מר חיים מלמן:
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 דירות.   33-את ה  מר ארז ברט: 

 

 לעירייה.   3לא,   מר אילן כהן:

 

 . 33כן, לא משנה. הנפח הוא   מר ארז ברט: 

 

 יחידות דיור למגרש.  30. זו מטרת התוכנית קביעת 30 מר חיים מלמן:

 

 המקצועי, זו גם הייתה ההמלצה שלו?  יש לי שאלה, הדרג  מר ארז ברט: 

 

 תומך כן.   מר אילן כהן:

 

 כן, כן.  מר חיים מלמן:

 

  -יש לי שאלה, אני מנסה להבין  מר ארז ברט: 

 

 כן, כן. כן ארז.   מר חיים מלמן:

 

 רגע, הוא עוד לא שאל.   מר חגי בורשטיין: 

 

כמה שנים שבאורך שנה    עוד לא שאלתי. אני מנסה להבין מה השתנה מלפני   מר ארז ברט: 

  -אחרי שנה אחרי שנה אחרי שנה

 

 הוא לא מוותר.    : גב' דרורה כהן
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 כמות הדירות, קיבלת תשובה, כמות הדירות.   מר חיים גולדמן: 

 

  -דירות 18הדרג המקצועי התעקש שמה שנכון למקום זה   מר ארז ברט: 

 

 לדונם.   מר אילן כהן:

 

 בכל הפרויקט. דירות  18בסך הכל   מר ארז ברט: 

 

 לדונם.   מר אילן כהן:

 

 לא, לפרויקט.   מר ארז ברט: 

 

 . 18לא, לא, לא, זה צפיפות  מר חיים מלמן:

 

הוועדה   מר ארז ברט:  למה  ומעלים,  השתנה  עכשיו  שפתאום  קרה  מה  אוקיי.  צפיפות 

 המקצועית שינתה את דעתה? 

 

בא מר חיים מלמן: הדיור  יחידות  מספר  את  הקטינו  הם  הערר כי  ועדת  גם  משמעותי,  ופן 

 סברה לגבי ההיקפים.  

 

  -לא, לא הם  מר ארז ברט: 

 

 זה אני מדבר עלינו הצוות המקצועי.  מר חיים מלמן:
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 הם, הם הגישו בקשה מופחתת.  מר חיים גולדמן: 

 

יחידות דיור   44הדבר מבחינה מידתית הוא נראה מידתי, היקף יחידות הדיור   מר חיים מלמן:

 יחידות דיור.  30-ל 44, זה הבדל משמעותי בין 30זה לא 

 

 בהמלצות הקודמות של הדרג המקצועי, כמה דירות היו אמורות להיבנות?    מר ארז ברט: 

 

  -והוועדות, בעצם הוועדה דחתה פעם אחר פעם את הבקשה 44 מר חיים מלמן:

 

 היא אמרה אם תבקשו ככה, נאשר.   מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 אני שואל מה זה היה ככה, כמה דירות בפרויקט?    ר ארז ברט: מ

 

 יחידות דיור.   30-29יחידות דיור,  30בצפיפות של  מר חיים מלמן:

 

אני שואל, האם עכשיו הבקשה שהם הגישו, היא תואמת את ההמלצות של   מר ארז ברט: 

 הוועדות הקודמות?  

 

  -היא תואמת מר חיים מלמן:

 

 כמות דירות?   אותה  מר ארז ברט: 
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   -אבל תואמת ברוח הדברים ובצורה 100%-לא ב מר חיים מלמן:

 

 אני מבין בכמות דירות.    מר ארז ברט: 

 

 כמות דירות היא תואמת את ההחלטות של הוועדה.  מר חיים מלמן:

 

  -את ההמלצות של הוועדה  מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 מלצות של הדרג המקצועי?  לא את ההחלטה, את הה  מר ארז ברט: 

 

 כן, כן.  מר חיים מלמן:

 

 אוקיי בואו נמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

  -כאילו גם : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה הסוף, זה הסוף.   מר חיים מלמן:

 

 מה היה בישיבה האחרונה, מה היה בישיבה האחרונה.   מר אלי אלוש:

 

 אישרו.   מר ארז ברט: 
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 )מדברים יחד(  

 

 השאלה למה זה פה בכלל? מה הסיבה?   שה עייאש: מר לורן מ

 

 לא משנה.   : גב' דרורה כהן

 

 מה זה לא משנה, סתם?   מר לורן משה עייאש: 

 

 זה בסדר ולגיטימי שאם הוא רוצה...   גב' מיכל ברם:

 

 איילת, את יודעת למה זה פה?  מר לורן משה עייאש: 

 )מדברים יחד( 

 

ניר, ואני מ גב' דבי סלוצקי:  נותנים...  לראות  סכימה איתו, לא היה תקין. ואנחנו חשבנו שלא 

   -אנשים שמתנגדים

 

 אחרי שעה וחצי שהם דיברו.  מר חיים גולדמן: 

 

 בסדר אוקיי. אנחנו יודעים שהיה מייגע, גם אני הייתי שם, גם לי היה קשה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון.   : גב' דרורה כהן

 

 .  2022-אם אני לא טועה, ואנחנו ב 2014תגלגל משנת אבל היות שהדבר מ גב' דבי סלוצקי: 
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 . 2013-מ  מר אילן כהן:

 

 בואו נהיה קצת יותר סבלניים, בואו נעשה את זה כמו שצריך ונקבל החלטה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

שעה  מר חיים ברוידא:  שבה  בישיבה  השתתפתי  לא  מעולם  אני  כזה,  דבר  להגיד  רק  רוצה  אני 

ל נתנו  דקות  שהעלה וחמישים  מי  אנחנו.  לא  זה  נתונים,  שהעלה  מי  לדבר.  הזכויות  כל  את  אנשים 

 נתונים, זה הם ביניהם בתוך עצמם. ואפשר להסתכל ולשמוע מההקלטה.  

 

 אפשר להכניס אותם דרך אגב?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע שנייה, אל תתערבי לי עכשיו.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא יזיק לך.   קצת נימוס גב' רונית ויינטראוב: 

 

אדם  מר חיים ברוידא:  בן  אם  ייתכן,  לא  אומר  אני  ייתכן,  ולא  לדבר,  לכולם  נתנו  מקרה  בכל 

רוצה תשמע עד סוף הדיון, תקבל את ההחלטה ואז תגיד אם אתה מעביר או לא תעביר. אבל כשאתה 

 -ב אותנו שעהצריך ללכת פתאום ואתה דופק וצריך... את הדברים, זה לא אתי, זה לא חברתי, להושי

 

 זה זלזול בוועדה.   מר חיים גולדמן: 

 

יצדיק,   מר חיים ברוידא:  לא  פה  וכל מה שתגידו  כל המשתמע מהדברים.  על  בוועדה  זלזול  זה 

 מכיוון שאין שום סיבה.  

 

   -לא, הוא לא יכול להגיב כרגע, אז למה להאשים מר חגי בורשטיין: 
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 למה מה הוא... הוא גנדי?   מר חיים גולדמן: 

 

 אז הוא היה צריך לבוא לפה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה לא יכול להגיב?   מר חיים גולדמן: 

 

  -אנחנו עכשיו יושבים פה כשהוא מר חיים ברוידא: 

 

 הוא מקבל עכשיו און ליין את מה שמדברים.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה שהוא מקום.  אנחנו עכשיו יושבים פה כשהוא בדובאי, אני לא יודע באי מר חיים ברוידא: 

 

 הוא צריך לעשות לביתו, ואתה לא צריך לעשות לביתך...  מר חגי בורשטיין: 

 

   -מי שמביא לכאן מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.  מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה התהליך עכשיו? הם נכנסים? מה התהליך?    גב' מיכל ברם:

 

אנ מר חיים מלמן: עכשיו  התהליך  מבחינת  בחברים,  ממש  הייתה    2-י  מה  לכם  אגיד  מילים 

החלטת הוועדה מהפעם הקודמת, כי בסוף תצטרכו להצביע על ההחלטה עצמה. ההחלטה היא מאוד  
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  -מאוד ארוכה, אני אעשה את זה בצורה מתומצתת. לאחר מכן אנחנו נשמע את המתנגדים

 

תחליטו לא להותיר   שנייה רגע, אנחנו נשמע רק את המתנגדים, רק אם אתם עו"ד תהילה סובל: 

 את ההחלטה על כנה, ולא להחזיר לוועדת המשנה עם או בלי תיקונים, אוקיי? ככה זה הולך.  

 

   -דירות לעירייה 3לגבי  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -שנייה אני מר חיים מלמן:

 

 לא, אני חשבתי שאתה גמרת...  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -צהלא, לא, הוא רוצה, הוא רו  מר חגי בורשטיין: 

 

 ככול אתם מצביעים...  עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה מגלה את הסוף מיכאל.  מר חיים מלמן:

 

  -ואז זה חוזר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא אומר בכמה מילים מה ההחלטה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 תהילה, ואז זה חוזר למשנה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ליטים אם זה חוזר למשנה. אתם מח עו"ד תהילה סובל: 

 

  -אנחנו מחליטים אם זה חוזר  מר ארז ברט: 

 

 מילים בבקשה להציג.   2-תכף אנחנו נסביר את הכול, תנו רגע לחיים ב עו"ד תהילה סובל: 

 

ארוכות  מר חיים מלמן: מאוד  מאוד  היו  דין,  עורכי  משרד  ידי  על  שנערכו  ההתנגדויות 

הה רוב  שאת  אגיד  רק  אני  ההתנגדויות, ומפורטות.  את  לדחות  לקבל,  לא  המלצנו  אנחנו  תנגדויות 

, היא על כל השבחה  3000והוועדה גם קיבלה. הייתה התנגדות אחת שהיא דיברה בעצם על כך שרע/

של קרקע, היא גם דורשת תמורה עבור העירייה. תמורה או לא עבור העירייה סליחה, עבור הציבור 

 הרענני. 

 

 או בשטח.  או בכסף  מר חיים גולדמן: 

 

   -אם בדמות קרקע, אם בדמות שטח בנוי בתוך המבנה עצמו וכו' מר חיים מלמן:

 

 או כסף.  מר חיים גולדמן: 

 

רע/ מר חיים מלמן: בתוך  כזאתי  הוראה  פה  יש  מקבלים  3000אבל  לא,  בכסף  לא,  בכסף   ,

 השבחה. 

 

 בדירות.   מר אילן כהן:

 

יה אפשר גם בכסף, יכולנו לגבות הרבה מאוד  הלוואי והיה תקדים משפטי שה מר חיים מלמן:
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בעצם  מבקשים  שאנחנו  אחרים  מבנים  מאוד  בהרבה  עושים  שאנחנו  וכפי  המצב.  לא  זה  אבל  כסף, 

בעתיד.   כאלה  שטחים  מעט  לא  לנו  ויהיו  הבנוי,  השטח  בתוך  רעננה  עיריית  שם  על  שיירשם  שטח 

ש פה  גם  ביקשנו  עיריי  3-אנחנו  שם  על  יירשמו  דיור  ההתנגדות  יחידות  את  קיבלנו  ובזה  רעננה,  ת 

   -לנושא הזה שבעצם הם באו ואמרו, העירייה לא ביקשה שטחי ציבור עבורה

 

 אי אפשר היטל השבחה פה? זה חליף היטלי השבחה?   מר ארז ברט: 

 

 אתה תקבל פה ערמות של השבחה על בניין,  מר חיים מלמן:

 )מדברים יחד(  

 

 יחידות דיור.  3לא הבנו מה זה  מר חגי בורשטיין: 

 

יחידות דיור שיירשמו על שם עיריית רעננה, ולצורך דיור בר השגה. מה    3זה   מר חיים מלמן:

   -שיוחלט במועצת העיר

 

 והאם זה... בית משפט?   גב' מירב מאיר: 

 

 רגע הפסיקה, אני חושבת על הפסיקה של הקונסרבטיבי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה הקצאות, זה משהו אחר.   זה לא קשור, מר חיים מלמן:

 

 לא משנה, אבל הוא מדבר על תמורה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 העירייה מקבלת איזה שהיא תמורה?  גב' מירב מאיר: 
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  -בוודאי, בוודאי. העירייה לא רק זה מר חיים מלמן:

 

   -מעבר להיטל השבחה גב' מירב מאיר: 

 

מ"ר,    750י משרדים בגב ים, אנחנו מקבלים  גם בתוכנית המתאר שלנו, בשטח מר חיים מלמן:

 מ"ר סליחה.   1,170מ"ר לטובת העיר,  1,200טק אנחנו נקבל -באקו

 

 דירות, אנחנו לא נפגע בהיטלי השבחה?  3אם אנחנו לוקחים  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שהם מבקשים.  30-זה מעבר ל מר חיים מלמן:

 

 ה. אנחנו אבל ניפגע בהיטלי השבח מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא.  מר חיים מלמן:

 

 דירות, היינו מקבלים היטל השבחה יותר גבוה.   3אם לא היינו מקבלים  מר מיכאל רייזמן: 

 

 למה?  מר חיים מלמן:

 

-מכיוון שכאן בעל הקרקע אומר: תקשיב, אני שיפיתי את עיריית רעננה גם ב מר מיכאל רייזמן: 

 ן.  דירות, לכן היטל ההשבחה אמור להיות מוקט 3

 

 מבוטל?   3-מיכאל, האם ה מר חיים מלמן:



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022, מיום  2022003ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 46 
 

 

 לא מוקטן אמרתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יחידות דיור.   30-הוא משביח פה קרקע ל מר חיים מלמן:

 

   -חיים... שקיימות דירות מר מיכאל רייזמן: 

 

   -יש פה עילה לתביעה לפיצויים מהשכנים  מר ארז ברט: 

 

 ד פה. אם יהיה זה יהיה אחר כך, זה לא עכשיו.  להפסיד, אתה לא תפסי מר חיים מלמן:

 

   -לא משנה, אבל אם  מר ארז ברט: 

 

 הם לא יכולים לתבוע, כי כרגע אין להם על מה לתבוע.  מר חיים מלמן:

 

   -לא, אני שואל, יש פה  מר ארז ברט: 

 

ברגע  תן לי רק להמשיך את... אני אומר שקיימות פסיקות, והפסיקות האלה   מר מיכאל רייזמן: 

שהם מפנים היזמים לעירייה איזה שהיא תמורה שלצורך צרכי ציבור, הדבר הזה מגיע בחישוב של 

 היטלי השבחה, הרי העסק הזה יורד מהיטלי השבחה באיזה שהיא צורה.  

 

יחידות דיור האלה, לא ישלמו עליהם השבחה.   3-להגיד, ה  אבל אני רק רוצה מר חיים מלמן:

 ישלמו השבחה.   30-על ה
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 הוא מתכוון בקיזוז.   עו"ד אבישג חכם: 

 

 הנה תקשיב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אבל לא, אבל שנייה עו"ד אבישג חכם: 

 

 יש קיזוז.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זו הצעה, לא חייבים לקבל אותה. זו הצעה של הצוות המקצועי.  עו"ד אבישג חכם: 

 

 הזה מגיע בקיזוז.  רק אני רוצה להסביר לך חיים, הדבר מר מיכאל רייזמן: 

 

יחידות   3-אני מבין טוב מאוד, אני מכיר את זה, אני רק רוצה להגיד לך, שה מר חיים מלמן:

אתה תקבל השבחה בכל מקרה. אתה    30-, ועל ה3פחות    3, ולכן הקיזוז הוא  30-האלה הם מעבר ל

  -יחידות דיור 30בתור עירייה על 

 

 -לא על כל ה מר מיכאל רייזמן: 

 

טוב, אני לא נכנס לעניינים שמאיים עכשיו. זה לא עיקר התוכנית חבר'ה. זה   מלמן: מר חיים

   -לא עיקר התוכנית. לשאלתך העירייה תרוויח פה

 

 הרבה כסף.   מר אילן כהן:

 

 הרבה מאוד כסף, הרבה מאוד.  מר חיים מלמן:
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 אפשר יהיה לבנות כמה גני ילדים.  מר חיים גולדמן: 

 

 צה רגע,...  אני רו גב' מירב מאיר: 

 

במסגרת  עו"ד תהילה סובל:  מיזמים  שטח  לקבל  האלה  במקרים  החוק  לפי  אפשרות  יש  כן, 

 תכנית. זה לא כמו בהקצאה מעמותות שמקבלות הקצאה מהעירייה. פסיקה שהתקבלה לא מזמן.  

 

 אוקיי חבר'ה, יאללה בואו.  מר חיים ברוידא: 

 

 צריך להכניס אותם.   מר חיים גולדמן: 

 

 ההצבעה כרגע היא...   "ד תהילה סובל: עו

 

רגע, אז אני אומר מי בעד להותיר את החלטת ועדת המשנה על כנה? לאשר   מר חיים ברוידא: 

 את התוכנית, לאשר את התוכנית הנוכחית.  

 

 רגע שנייה, אתה לא מכניס אותם?  מר חיים גולדמן: 

 

 רגע לא, רק שנייה אחרי ההצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לפני שמשנים את הנוסח.   יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

 אחרי שאנחנו מצביעים?   מר חיים גולדמן: 
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 לפני שמשנים את הנוסח.   מר חיים ברוידא: 

 

לפני שמשנים את הנוסח. אנחנו מביאים את זה, מביאים אותם לפני ההצבעה   מר אריאל הילדסהיימר:

 החשובה. 

 

  -אילן בעד מר חיים ברוידא: 

 

 ... בעד להשאיר את ההחלטה על כנה?   מר ארז ברט: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד זה אילן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אילן כהן בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 מי נגד? נגד החלטת...   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד התוכנית?   מר מיכאל רייזמן: 
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 כן, כן.   מר אלי אלוש:

 

 נגד התוכנית.   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד התוכנית כפי שהוצגה.   מר חיים גולדמן: 

 

על   עו"ד תהילה סובל:  הוועדה  החלטת  את  להותיר  בעד  אתה  האם  כזאת,  היא  השאלה  מיכאל 

 כנה או האם אתה מתנגד או נמנע. 

 

 לטה. להותיר זה לקבל את ההח   מר ארז ברט: 

 

 נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 האם אני מקבל את ההחלטה של הוועדה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 האם אתה תומך בהחלטת הוועדה לקבל את התוכנית.   מר ארז ברט: 

 

 האם אני מתנגד לזה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 את התוכנית זה עם... ומשהו קומות.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 לאשר את מה שהחליטה הוועדה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בדיוק.  מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נעשה את זה, מי מאשר את החלטת הוועדה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אז אני עוד פעם חוזר מר חיים ברוידא: 

 

 מבטלים את החלטת המשנה.   מר אלי אלוש:

 

להותיר   מר חיים ברוידא:  בעד  מי  שאמרתי.  מה  אילן  זה  כנה.  על  המשנה  ועדת  החלטת  את 

 הצביע בעד. מי נגד?  

 

 רק אילן בעד?   גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא יודע אם דרורה.    מר אילן כהן:

 

 דרורה בשירותים.   מר חיים גולדמן: 

 

 מי נמנע? יש נמנעים?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נמנע?   מר אלי אלוש:
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   -יש נמנעים? אין נמנעים. אוקיי, מי בעד להחזיר את העניין לדיון בוועדת ם ברוידא: מר חיי

 

 :הצבעה

  1 –בעד 

 16 -נגד 

  0 –נמנע 

 חבר אחד לא נכח בזמן ההצבעה.

 החלטה: 

 על כנה.  21.9.22לא להותיר את החלטת ועדת המשנה מיום שמליאת הוועדה מחליטה  

 

 י קוראים להם באיזה שלב?  רגע יש לי שאלה, מת  מר ארז ברט: 

 

 תכף, תכף.  מר חיים ברוידא: 

 

 אחרי שנחליט?    מר ארז ברט: 

 

 לא, לא, אחרי השאלה השנייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד להחזיר את העניין לדיון בוועדת המשנה.   מר חיים ברוידא: 

 

 או מה? או?   מר ארז ברט: 
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 לא או?  מר חיים גולדמן: 

 

   -לא, אם אנחנו  מר ארז ברט: 

 

או לשנות, או לשנות את ההחלטה. שזה אנחנו נכניס אותם, אם תרצו לשנות  עו"ד תהילה סובל: 

 נכניס אותם. 

 

 רגע אני מנסה להבין, אם אנחנו עכשיו מצביעים, שנייה רגע תקשיבו.    מר ארז ברט: 

 

 תגיד לו לשתוק.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני אסביר.   מר ארז ברט: 

 

 שישתוק.  : אנה פוזמנטיר גב'

 

אנחנו   מר ארז ברט:  כולם,  אנחנו  לוועדה,  הדיון  את  להחזיר  החלטה  מקבלים  אנחנו  אם 

 והם הולכים הביתה, הם ימשיכו את הדיון בוועדה.  

 

 אמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

הוועדה, אלא אנחנו    מר ארז ברט:  על  רק  לא סומכים  אם אנחנו מקבלים החלטה שאנחנו 

  -ים בפורום רחב, אנחנו מחליטיםרוצ

 

 צריכים לשמוע אותם קודם.  עו"ד תהילה סובל: 
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 בואו נעשה דיון.    מר ארז ברט: 

 

 ואז נקרא להם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי מי בעד להחזיר את העניין לדיון בוועדת המשנה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   מר ארז ברט: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אילן בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני בעד גם.  מר לורן משה עייאש: 

 

 לא, להחזיר את הדיון לוועדת משנה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . מי נגד? מי נגד?  3אוקיי  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין על מה אתה מצביע.  מר לורן משה עייאש: 

 

 מי נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד, מה זה אומר? מה זה אומר נגד? נגד זה אומר שזה חוזר לפה.  : מר חיים גולדמן
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 כן.   מר ארז ברט: 

 

 נגד זה אומר שזה חוזר לפה.  מר חיים גולדמן: 

 

 תקראו להם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עכשיו?  מר חיים גולדמן: 

 

 כן.   מר ארז ברט: 

 

 אה לא הבנתי, אז לא הבנתי. לא הבנתי.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

   -בקיצור חיים משנה את הצבעתו, הוא גם מר חיים ברוידא: 

 

 בעד להעביר את זה לוועדה.   מר ארז ברט: 

 

 לוועדה כן.  מר לורן משה עייאש: 

 

 הוא לא משנה.    גב' מיכל ברם:

 

 לא יודע, הרגתם אותי.   מר חיים גולדמן: 
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  :הצבעה

  2 –בעד 

 15 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

  להחזיר את התוכנית לדיון בפני ועדת המשנה.  לא שיאת הוועדה מחליטה  מל

 

אבל אנחנו אוקיי חברים, אנחנו מתנצלים על השעה, זה לא תמיד תלוי בנו.   מר חיים ברוידא: 

פה תכף נשמע מתהילה מה עכשיו מבחינתנו, מה התהליך שאנחנו עכשיו עושים, אז תהילה בבקשה.  

 כל אחד יתפוס את מקומו. 

 

 כדאי לעשות הפרדת כוחות אבל.  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו מסיימים את הישיבה.   1:00תתפסו מקומות, אנחנו החלטנו שלפני  מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה תעשו הפרדת כוחות.  מר חיים גולדמן: 

 

ערב טוב, אנחנו מתנצלים שחיכיתם. אני אעדכן אתכם ככה בקצרה מה קרה   עו"ד תהילה סובל: 

זמן שהייתם בחוץ. מליאת הוועדה שמעה הסברים על התוכנית מהצוות המקצועי. ולפי החוק  פה ב

הוועדה מותירה את החלטת  על השאלה האם מליאת  זה הצבעה  יש שלבים להצבעה. שלב ראשון, 

ועדת המשנה על כנה. מליאת הוועדה החליטה שהיא לא מותירה את החלטת הוועדה על כנה. שלב  

ם מחזירים את הדיון להחלטת הוועדה, ועדת המשנה. גם כאן יש רוב לא להחזיר  שני, זה הצבעה הא

את הדיון לוועדת המשנה. ועכשיו לפני שנתקדם להליך הבא, אנחנו רוצים לפי החוק לתת זכות טיעון  

 לצדדים הרלוונטיים. מי מייצג את המבקשים של התוכנית? 
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 את המתנגדים.   מר חיים מלמן:

 

 לא, לא, קודם את היזם.   יימר:מר אריאל הילדסה

 

 את המבקשים.   מר חיים ברוידא: 

 

 גם אני מייצג עו"ד גל מנשה.  עו"ד גל מנשה:

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות, בסדר?  10ברשותכם  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מקסימום.  מר חיים ברוידא: 

 

בקצרה   עו"ד גל מנשה: אדבר  אני  הי  3מקסימום.  מכן  לאחר  גם  דקות,  לנו  ויש  ידבר,  זם 

התייחסות של האדריכל ויועץ התנועה. כל אחד ידבר מספר מצומצם של דקות, נגיע בסך הכל. יש לנו  

כאן תכנית שכ לנו  יש  נכבדה,  ועדה  והבנייה.    10-כאן  נמצאת במוסדות התכנון  כבר  שנים   10שנים 

המקצוע, גם גורמי המקצוע של  במוסדות התכנון והבנייה, כולל ועדות ערר, שבדקו את זה, גם גורמי  

עיריית רעננה. כל מי שתושב העיר רעננה כולל אני, זה פיל לבן בעיר רעננה. והגיעה העת שהפיל הלבן  

הזה גם ימומש וייבנה לטובת תושבי רעננה. אני רוצה להבהיר, עמדנו בכל הקריטריונים של הגורמים  

הוועדה. של  בהחלטה  ביטוי  לידי  בא  גם  זה  זה    המקצועיים.  את  אומרת  הוועדה  של  ההחלטה 

מעל   של  מגרש  פה  יש  לוקחת.  רק  ולא  לציבור  נותנת  שגם  תכנית  זו  מכך,  יתירה  דונם,    2במפורש. 

דונם. זאת אומרת נלקחו פה מאות מטרים, חלקם אני אומר לכם   1.575והיום התוכנית עומדת על  
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ו קיים,  זה  גם  כל  קודם  אז  הציבור.  לטובת  חוקיות,  לא  לבהפקעות  מעבר  שהחליטה   3-זה  יחידות 

 ועדת המשנה.  

 

 למה לא חוקיות?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא חוקיות, כי הם לא נעשו בצורה חוקית. הפקיעו אבל לא בצורה חוקית.   עו"ד גל מנשה:

 

 ההפקעה בוטלה,   מר רפי נחושתן: 

 

 מתי?    דובר:

 

ירה את זה שצ"פ. כל מה שאני  אני אראה לך. ההפקעה בוטלה, והעירייה השא מר רפי נחושתן: 

 אומר אני מוכיח לך.  

 

פה  עו"ד גל מנשה: יש  ולפנים.  לפני  נבחנו  משפטית,  מבחינה  ההתנגדויות  כל  תראו,  עכשיו 

נעשתה   חוקית,  היא  התוכנית  זה.  את  צרפנו  אנחנו  גם  נימוקים,  הוועדה  בהחלטת  חוק באמת  לפי 

יש לנו   כל הכללים וכל התיקונים. בהיבט התנועתי  , נעשתה לפי3000התכנון והבנייה. נעשתה לפי רע/

דקות, הוא גם תושב העיר רעננה, מכיר היטב את רעננה, אבל   2את יועץ התנועה שאני אתן לו לדבר  

צריך להבין התוכנית היום היא כבר בייעוד של מוסד. בייעוד הנוכחי שלה כל הטענות שנשמעות לגבי 

הי התייחסה,  הוועדה  לזה  וגם  והנפח תנועה,  ההיקף  הקיים  בייעוד  כי  מדוע?  מים,  מחזיקה  לא  א 

יועץ  זה  את  ויסביר  היממה,  שעות  כל  פני  על  גם  נפרש  זה  כי  גדול,  יותר  הרבה  הרבה  התחבורתי 

התנועה, מאשר הייעוד של מגורים. עכשיו אני רוצה להפנות אתכם למשפט מאוד חשוב בהחלטה של  

. אנחנו בדף, אני אגיד 3000ת הוועדה על רע/או מה אומרהוועדה. צריך להבין, מבחינה ציבורית תר

זה,   דף  מספר  איזה  השני  2לכם  בדף  הפרוגרמה   בפסקה,  הבא,  הדבר  את  הוועדה  אומרת  השנייה. 
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רע/ לתוכנית  פה  מתכנס  ציבור  מוסדות  של  כחלק    3000המנחה  הנדון  המגרש  את  כללה  אינה 

, ואתם מכירים אותה היטב. היא כללה  3000מהפרוגרמה, ולא התייחסה לשטח כמוסד ציבורי. לרע/

את כל הנתונים האלה בתוך השיקולים שלה, לא כללה את המגרש הזה, כמוסד ציבורי, התייחסה  

להצעות שצריכות להיות, כך שיש פה התייחסות לכל ההיבטים האלה. אני רוצה בשלב הזה שהיזם  

  -דקות במסגרת הזמן שיש לנו 2יגיד 

 

 קשה. בב מר חיים ברוידא: 

 

 לאחר מכן המתכנן יועץ התנועה ונעביר את רשות הדיבור.  עו"ד גל מנשה:

 

 בבקשה. רק שם.   מר חיים ברוידא: 

 

אני  עו"ד גל מנשה: זמר,  נווה  כתושב  להודות  רוצה  אני  אחר,  משהו  לעשות  רוצה  אבל  אני 

  -רוצה להודות לוועדה הנכבדה, מה שהיה פה בדיון הקודם

 

ר'ה אנחנו במליאת הוועדה המקומית, אנחנו לא נמצאים במועצת עיר. זה  חב מר חיים מלמן:

 לא המקום, ברשותך אדוני. 

 

 זה חשוב מאוד.   עו"ד גל מנשה:

 

 ערב טוב לכולם, השעה כבר מאוחרת.  מר רפי נחושתן: 

 

 זה חנפנות לשמה.     דובר:
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ש שאתה מדבר ככה בוא חנפנות זה אתה שאתה מדבר בצורה כזאת, תתביי עו"ד גל מנשה:

 אליי. 

 

 די, די, חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

שלכם  מר רפי נחושתן:  ההחלטה  להבין,  רוצה  רק  אני  נתכנס.  בואו  אז  מאוחרת  כבר  השעה 

  -אומרת

 

 שמך בבקשה.    :דוברת

 

נחושתן. אני בעל הקרקע כבר   מר רפי נחושתן:  זה רפי  שנה. אני    12שנה בערך,    11השם שלי 

איך   לעשות. מאוד,  יכול  אני  זה האופי שלי, מה  אני מאוד עקשן.  רוצה,  אני  יודע מה  אני  אומרים, 

אחרים לפניי כולם מכרו וברחו. למה? בגלל התושבים. כולם אמרו לי: יוציאו לך את הנשמה בבניין  

 הזה. כי התושבים הם חזקים במועצה, יוציאו לך את הנשמה. 

  

   איזה חזקים במועצה? מר חיים ברוידא: 

 

עזוב, זה מה שאמרו לי, עזוב. אני מספר לך מה אמרו לי. אני כבר רואה את   מר רפי נחושתן: 

 זה פה. עכשיו אני רק רוצה להבין. 

 

 בואו נהיה ענייניים.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני אורח. שאלה, האם זה אומר שבעצם ההחלטה שלכם מבוטלת?  מר רפי נחושתן: 
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 וחלט, עוד לא הוחלט. עוד לא ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא, הקודמת מבוטלת.    מר ארז ברט: 

 

לכם   עו"ד תהילה סובל:  נותנים  לכן  אוקיי?  להבא,  יקרה  מה  הוחלט  לא  עוד  אבל  כן.  הקודמת 

 זכות טיעון כדי לשמוע אתכם. 

 

 44אוקיי אז אני אומר לכם עוד פעם. אני ויתרתי. התוכנית המתארית אומרת  מר רפי נחושתן: 

גג.    6אני אומר לכם,    יחידות, זה התוכנית המתאר אומרת למגרש הספציפי   350%+ על עמודים + 

 הזה. 

 

 קומות.   2ועוד    דובר:

 

עוד   מר רפי נחושתן:  אחוזה  את  לעשות  שהולכים  עכשיו  מדברים    2ועוד  לא  אנחנו  קומות, 

בוו רץ  כבר  אני  כבר,  לי  נמאס  לריב.  לי  נמאס  די  עצמי,  עם  החלטתי  אני  וקיבלתי  בכלל.   29עדות, 

קיימת   כבר  ההחלטה  בזום,  זה  את  ושמעתי  פה  שנאמר  מה  תבדקו.  הקודמות,  בוועדות  יחידות, 

יחידות.   44, ואחרי שהיא גובשה ועברה, ידעתי שאני יכול לקבל  3000מקדמת דנן. אני חיכיתי לרע/

, נמחק  30בוא נגמור    ואז הלכנו... וחזרנו, לא משנה. אמרתי, עזוב. ביקשו ממני מהנדסת העיר, 'רפי 

יחידות.'   30יחידות.' אמרתי: 'את יודעת מה, יאללה זורם עם   30את הוויכוחים, נשכח מהכול, לך על  

מצוינת   עבודה  עשיתם  אגב  דרך  שהחלטת,  מה  שכל  עכשיו  לי  מספרים  ואתם  היום  בא  אני  אז 

העב כל  את  לה  עשתה  העירייה  ההתנגדויות  של  במסמך  ההתנגדויות.  של  אומר  בהחלטה  אני  ודה. 

לכם, אם לא יקרה וזה לא יעבור, אני אמשיך הלאה, זה ברור לכם. ואז מה שאתם הכנתם לי, עשית  

-לי עבודה נפלאה, אני לא צריך להשקיע אפילו. כל הטיעונים, כל הזה, למה, למה ככה, למה ככה ו
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nimby  לא דואג. אז ייקח לי ומה שאתם רוצים, הכול מופיע שם, הכול מופיע שם, אני לא דואג. ממש

 שנים, לא קרה כלום,...  5עוד 

 

 הנכדים שלך ירוויחו.    : גב' דרורה כהן

 

יש לי נכדים מסודרים. אני אומר לכם עוד פעם, לא דואג. אני אחכה עוד כמה   מר רפי נחושתן: 

 שנים. ... לא יהיה בית מול הפנים, לא נורא, יהיה לו מלא עטלפים כמו שיש שם, הכול טוב. 

 

 תתייחס לגופו של עניין.     דובר:

 

הולך   מר רפי נחושתן:  לא  אני  הסוף,  עד  זה  עם  אלך  אני  לכם,  אומר  עניין  של  לגופו  אני  אז 

מכירים   לא  אתם  לי  תאמינו  אזכה.  בסוף  שאני  לכם  אומר  ואני  ההר.  את  הדין  שייקוב  עד  לוותר. 

כי אני לא לוקח משהו שהוא לא שלי, אנ פי חוק. התוכנית  אותי, אני בסוף אזכה,  על  י לוקח הכול 

על   מדברת  לקחת  44המתארית  הסכמתי  ואני  יש  30.  לקחת?  רוצים  אתם  הרש  כבשת  את  גם  אז   ,

פיל לבן   בניין שעומד  זה  גבול. אז תחליטו מה שאתם רוצים, אני אומר תחליטו מה שאתם רוצים. 

 ריע לכם? אני לא מבין את זה.  שנים, שנים. לא מפריע לכם בעיניים בכניסה לעיר? גועל נפש. לא מפ

 

   -אני יכול להגיד לך מר חיים ברוידא: 

 

בטח   מר רפי נחושתן:  העיניים.  מול  בניין  לו  יהיה  שלא  למישהו  מפריע  שהתושבים  בגלל  רק 

הוא גר בכפר. הוא גר בכפר, הוא לא גר בעיר, אתם מבינים? זוהי דעתי, תחליטו מה שתחליטו, לא  

 רתי. אכפת לי. אני את שלי אמ 
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לי ייקח דקה וחצי מהזמן שלו, לי קוראים אבי שפייזמן. נמצא בתחום משנת  מר אבי שפייזמן: 

 דיבר על זה רפי מקודם, אני כבר ראיתי בהרבה ועדות, ועשיתי כבר הרבה תב"עות בחיים שלי.  . 1975

 

 רק דבר בקול. יש פה אנשים שלא שומעים.   מר אילן כהן:

 

או מר אבי שפייזמן:  יותר.  אני  וגדולות  יותר  קטנות  שלי,  בחיים  תב"עות  כמה  כבר  עשיתי  מר 

ל מפורט  כך  כל  מענה  בכתב,  מפורט  כך  כל  מכתב  ראיתי  לא  שמישהו    125-מעולם  התנגדות  סעיפי 

העלה. שאני אומר את כולם אני לא מקבל פרט לאחד. אתם ציינתם את זה, והעלית את זה מקודם 

דבר אחד. עשיתם פה ומתוך, אני בונה בכל רחבי הארץ. שאפו על בפני הוועדה. אני יכול לומר לכם  

. יופי של תכנית, מישהו השקיע פה הרבה זמן והרבה מאמץ. ולפסול אותה כלאחר יד, ולבוא 3000רע/

ולהגיד לנסות להתחכם ולהגיד שבמקום הזה לא היה מוסד, ולא היה מבנה ציבור, וכן מותר צמודי  

בותיי אתם כתבתם את זה בצורה הטובה ביותר שיש. בצורה הטובה קרקע, ואסור צמודי קרקע. ר

ביותר שיש. לא אני כתבתי את התב"ע. בתב"ע יש הנחיות מפורשות מה קורה כשיש בניינים צמודי 

של    so-calledקרקע   בניין  לבנות  רוצים  ולידם  זה,    7קוטג'ים,  את  המצאתי  אני  לא  גג.   + קומות 

נא כזה,  במקרה  עושים  מה  אחת   4להתרחק    כתוב.  כל  מילאנו  זה,  את  עשינו  צדדי.  בניין  קו  מטר 

וגם לפניך, גם בזמן של פרץ.  מההוראות התכנוניות, הרחבנו עם כל הצוות הנהדר שהיה גם בזמנך 

לנקודה נקודה. לבוא היום ולזרוק את זה לפח אשפה, חבל. כי זה נכון, רפי אמר את זה, היזם אמר  

וז זמן  קצת  עוד  ייקח  זה.  חושב  את  אני  התנועה,  ולעניין  היום.  כמו  נראה  שזה  רק  חבל  יאושר,  ה 

שיועץ התנועה אחד הבכירים בארץ היום, עדי זלינגר, יוכל לענות לכם. כדרך אגב גם יועצת התנועה  

ניהלת, נאמר: רבותיי אין שם בעיית   דיון שאתה  מטעם המתנגדים כשבאה בסוף והתעמתה באותו 

של תנועה. שום עומס תנועה לא הולך להיות שם, אבל יושב עדי זלינגר תנועה. זה לא שיש שם בעיה  

 יציג את זה, ואני מודה לכם. 
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 נשאר רק דקה, אז בבקשה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה מה שאישרתם.   מר אבי שפייזמן: 

 

שמי עדי זלינגר אני יועץ תנועה. חלק מהדברים שרציתי לומר נאמרו כבר. אז    מר עדי זלינגר: 

יחידות דיור מייצרות    30יחידות דיור.    30-אין כאן בעיית תנועה. נתחיל מזה שהיום מדובר ב  באמת

דקות    4בשעה. כלומר כל    15נסיעות בשעה,    15בשעת השיא של הבוקר על פי מקדמי משרד התחבורה  

לפי   היום מותר  יותר מזה,  בעיה.  כאן שום  תנועה אין  נפח  יוצאת מכונית. תסכימו איתי שמבחינת 

התוכנית התקפה מותר לבנות שם מבנה. אז תארו לעצמכם שיעשו שם, מבנה ציבורי סליחה. מבנה  

ציבורי, כל מבנה ציבורי שייבנה שם יחולל יותר תנועה מהמגורים. שאני לא מדבר כבר על כך שאם  

לרגע   רק  הילדים,  את  מביאים  רק  ההורים  ילדים.  בגן  קורה  מה  יודעים  אתם  ילדים,  גן  שם  יבנה 

נפחי  נע לגבי  זה  אמיתית.  קטסטרופה  יהיה  זה  להסתובב.  אפשר  אי  מוצא,  ללא  דרך  וזה  צרים, 

התנועה. לכאורה מדובר ברחוב משולב, לכאורה. בהתנגדות טענו שזה רחוב משולב. ובכן רחוב ניל"י 

הוא לא רחוב משולב, אני אסביר לכם למה. הוא אמנם בנוי מאבנים משתלבות אבל הוא לא רחוב  

. הרוחב  יקונבנציונלבתוכנית בניין ערים הוא לא מסומן כדרך משולבת, הוא מסומן כרחוב    משולב.

  2מטרים, שזה    6מטרים על חנייה שחונה בניצב נשארים    5ים לאורכו, ואם נוריד  מטר  11שלו הוא  

נתיבי תנועה. ברחוב משולב כל הרעיון הוא שיש נתיב תנועה אחד. מפעם לפעם יש הרחבות, ואז כלי 

  -כב נוספים לאט לאט, זה נעצרר

 

 זה רחוב ללא מוצא.   מר אלי וינצ'יק: 

 

  -זה לא רחוב  מר עדי זלינגר: 

 

 רחוב ללא מוצא.     דובר:
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  -הרחוב הזה הוא לא רחוב משולב. בהתנגדות דובר על  מר עדי זלינגר: 

 

 רחוב ללא מוצא.    דובר:

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תפריעו לו בבקשה. רגע,  עו"ד תהילה סובל: 

 

שם    מר עדי זלינגר:  חונות  שלכאורה  מכיוון  מהחניון,  ביציאה  בעיות  על  מדובר  בהתנגדות 

נכון בנספח התנועה. הוכחתי בחוות הדעת שכתבתי, שמקומות החנייה תוכננו   מכוניות שלא סומנו 

מס לגבי  השלישי,  הדבר  לחניון.  ויציאה  כניסה  של  בעיה  שום  כאן  ואין  הדיור,  כראוי,  יחידות  פר 

כרחוב   לזה  נתייחס  אם  משולב,...  רחוב  לא  זה  אמרתי  אז  משולב.  לרחוב  מתאימות  לא  שלכאורה 

משולב. מספר יחידות הדיור, וזה נאמר גם בהחלטה, גם בהחלטה שלכם. מספר יחידות הדיור תואם 

   -את מה שנדרש על פי משרד התחבורה. טוב, זה

 

 תודה רבה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 תודה רבה מר זלינגר. בבקשה, רק שם.  מר חיים ברוידא: 

 

 עו"ד וינצ'יק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

שלום עו"ד אלי וינצ'יק אני גם גר במקום, וגם מייצג את התושבים, וגם אני  עו"ד אלי וינצ'יק: 

 אבקש גם כתושב... להגיד כמה מילים. 
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 רגע, כמה זמן הם קיבלו?   מר חיים ברוידא: 

 

 -הם קיבלו קצת יותר, כי אפילו י וינצ'יק: עו"ד אל

 

 דקות.  12בסדר? דקות.  12אז  עו"ד תהילה סובל: 

 

להיבנות   עו"ד אלי וינצ'יק:  שהולך  מה  ברור.  שיהיה  אחד  דבר  ולהגיד  לבוא  מבקש  אני  חברים 

במקום הזה, אני לא יודע אם ראיתם בשקף או לא ראיתם את השקף, זה בתוך שכונת קוטג'ים הולך  

  -יבנותלה

 

 ראינו, ראינו.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ראינו, ראינו את השקף.   מר חיים ברוידא: 

 

אומנם הוא יושב לכאורה על אחוזה, אבל אין כניסות מאחוזה, אסור להיכנס   עו"ד אלי וינצ'יק: 

ואז חזית מאוד רחבה מול הבתים שנמצאים ממזרח,   על חזית צרה שלו על אחוזה.  יושב  מאחוזה, 

ובעצם הדבר הזה לא מתאים למקום ממש בת יש בתים צמודי קרקע.  ים צמודי קרקע, גם ממערב 

רעננה   לפי  הזה  למקום  מתאים  לא  וגם  בטבעת  3000הזה,  התיכונה.  הטבעת  אזור  לזה  שקרא   ,

התיכונה יש צמודי קרקע. מה קרה במקרה הזה? יש איזה סעיף שמאפשר אם יש בניין שהוא חריג 

קצת יותר זכויות. אבל ופה חשוב לי מאוד להדגיש את זה. לי יש טענות למה    ויוצא דופן, אפשר לתת

לי להגיד   ולכן אי אפשר לאשר את זה מבחינה חוקית. אבל חשוב  ולא רלוונטי,  הסעיף הזה לא חל 

וגם בתיקים אחרים. רעננה   קבעה את המקסימום שמותר   3000לכם כחברי מועצה גם בתיק הזה, 

,  3000יבים לכל יזם לאשר את כל מה שהוא מבקש, מלבד שזה לפי רעננה  לאשר. היא לא קבעה שחי 
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ואת זה צריך להבין. ולכן כשאתם באים למקום הזה, אתם צריכים להפעיל שיקול דעת. עכשיו לא  

. לא,  44אני רק אומר את זה, התיק הזה היה בוועדת ערר, אמר את זה היזם, הלך חזר ויתרתי על  

הזה הלך היזם לוועדת הערר, ואמר גם כן לגבי אותו סעיף שצריך לאשר    . בתיק44הוא לא ויתר על  

(, שזה מה שהוא הפנה,  5)  19לו את יחידות הדיור. וועדת הערר אמרה במפורש, אין בהוראת סעיף  

זה   ולכן  לאשר.  ניתן  רק  אלא  מחייבת,  לשון  נוקטת  אינה  הלשון  לה.  לסייע  העוררת  הפנתה  אליה 

ניתן בו,  שנמצאים  חושב    המקום  אני  כי  לאשר,  שאסור  חושב  אני  שלא.  חושב  אני  אולי,  לאשר, 

שהסעיף הזה לא חל, הסעיף הזה התכוון שיש בנייה למגורים... צמודת קרקע שאפשר להתיר, לבנות 

יותר. הם אומרים שכל מה שאפשר לבנות שהוא לא צמוד קרקע, אפשר כבר לבנות הרבה יותר. אבל 

כ משפטית.  שאלה  זו  אומר  שלכם, אני  הוא  הדעת  שיקול  אבל  כך.  או  כך  ערר  לוועדת  שנגיע  נראה 

אתם   מה  לדעת  צריכים  לשמוע  ואתם  הפתוח  זה  החיצוני,  הדיון  את  שמעתי  אני  לתוך...  מכניסים 

ואני חייב להגיד, אני מצטער אדון מהנדס העיר שלא אמר לכם את הדברים בצורה מדויקת.  בזה. 

דות דיור, עמדת עיריית רעננה והצוות המקצועי שהציגו אותו  יחי  44-כאשר בא היזם עם התוכנית ל

-, לכל היותר. לא שאני מבקש את ה22לוועדת הערר הייתה, שמבחינה תחבורתית אפשר לכל היותר  

, אבל אני אומר לכל, מבחינה תחבורתית זה מה שהעירייה באה ואמרה. וועדת הערר מציינת את 22

מה שאמרנו כל השנים, זה ממש לא אמת. אומרת ועדת הערר    וזה   30הדברים האלה. ולכן כמספרים  

בהחלטה שלה באופן מפורש, הוועדה המקומית צרפה את חוות דעתו של יועץ התנועה מטעמה, שגם  

זה מפליא אותי, כי זה אותו יועץ תנועה שנמצא פה היום. אומרת ועדת הערר, ובהתאם לחוות דעת זו 

דיור, שכן הגישה לחלקה... רחובות משולבים שמכילים היקף    יחידות  22ניתן לאשר לא יותר מאשר  

שבטיחותית   השתכנעתי  אמרה:  ערר  ועדת  ערר.  ועדת  של  החלטה  זו  ובטיחותית.  נמוך,...  תנועה 

אסור   רעננה  עיריית  של  התחבורה  יועץ  לפי  הזה  במקום  תנועתית  ל22תחבורתית  הגיעו  איך   .-30  ?

כה, עיריית רעננה אמרה, זה לא נכון, זה לא נכון. עכשיו  ועוד אומר לכם מהנדס העיר שזה תמיד כ

יותר מזה, עכשיו מעבר לדברים האלה. תראו רבותיי, אני לא הפרעתי לך, אני לא הפרעתי לך, אני לא  

 הפרעתי לך. 
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 חבר'ה די.  מר חיים ברוידא: 

 

אני   עו"ד אלי וינצ'יק:  זה,  את  לכם  אומר  אני  לצערי,  גם  הזאת  התוכנית  להגיד רבותיי  רוצה 

בסדר,   אומר...  העיר  ראש  דבר.  עוד  נכון?  לכם  הלוי,  ביהודה  החלטה  שיש  שמופיע  דיונים  בהרבה 

  -ביהודה הלוי ששם העירייה החליטה לתת פחות, ואני וינצ'יק הלכתי ונתנו שם

 

 עזוב, בשביל מה אתה מזכיר את זה עכשיו?   מר חיים ברוידא: 

 

הזכיר את זה. לא, אני רוצה להזכיר את זה. אני רוצה להזכיר לא, אני רוצה ל עו"ד אלי וינצ'יק: 

 את זה. אני רוצה לבוא ולהזכיר את זה.  

 

 אני הלכתי כל הזמן עם אותו קו שלי. זה לא משנה.   מר חיים ברוידא: 

 

הדברים   עו"ד אלי וינצ'יק:  אחד  היא...  לטעמנו  שקלה,  שהוועדה  לוועדה,  דעת  שיקול  יש 

אני מבקש מכם, מתחנן מכם לעשות את זה. אמרה הוועדה, אמר היזם וזה שנכשלה הוועדה, ולכן  

אני מסכים איתו, שההחלטה שלכם כתבתם נימקתם, ועדת המשנה נימקה את ההחלטה שלה. אני  

ואז  מבקש מכם לקבל החלטה מנומקת, אם אתם מחליטים לתמוך בהם. לא להגיד תומכים בכם, 

יגידו הנה בוועדת המשנה היה הצ להתייחס לכל הטענות יבואו  וות המקצועי ואמר. צריכים לנמק, 

שלנו, למה אתם כוועדה אם תחליטו לתמוך בנו, כדי שבאמת ההחלטה הזאת גם תעמוד בוועדת ערר. 

ולא מנמקים אותה, אני מבקש   ועדת המשנה  ולהגיד אנחנו משנים את ההחלטה של  כי סתם לבוא 

, ולנמק את הנימוקים ולכתוב אותם. צריך לעשות  לכן אם צריך גם להתייעץ עם היועצת המשפטית

רוצה  לא  אני  שוב,  יודע,  לא  אני  להגיד,  רוצה  הנוסף שאני  עכשיו תראו, הדבר  את הדברים האלה. 

מחייב   החוק  בהפקדה.  לדיון  בפניכם  באה  התוכנית  וכדומה.  בה  גר  שאני  עיר  זו  ביקורת,  להעביר 

עיר שבא בפניכם אומר ככה, נתן חוות דעת, נספח  שתהיה המלצה של מהנדס העיר. מה... שמהנדס ה 
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נספח   כותב  העיר  שמהנדס  התוכנית,  את  הפקדתם  דנתם  באתם  אומרת  זאת  אושר.  טרם  התנועה 

התנועה טרם אושר. נספח הפיתוח טרם אושר. כל הדברים האלה הגיעו לדיון, אצלכם הגיע לתוכנית  

ופו של עניין. והדברים האלה כמובן מאוד  שאף אחד, שבכלל לא הייתה תכנית שמישהו בדק אותה לג

רעננה   עליה  מדברים  שאתם  תכנית  אותה  התוכנית,  הנוסף,  הדבר  על  3000בעייתיים.  שמדברת   ,

זכויות בנייה שאפשר לתת היא המקסימום. היא אומרת כאשר מדובר בתוספת ליחידות דיור, צריך  

ק של שטחי ציבור. לא ראיתי שום  לעשות טבלה שאומרת את הנתונים באשר לקיומו של מצאי מספי

בסביבת  המאושרות  הקיימות  הדיור  יחידות  תמהיל  באשר  נתונים  לתת  צריך  כתוב  כזאת.  טבלה 

אתם   זה  סמך  שעל  בפניכם,  שנמצא  כזה  מסמך  שום  אין  מגוונת.  לאוכלוסייה  והתאמתם  התוכנית 

בהפקדת   דיון  בעת  שאומר  עירוני  עיצוב  של  סעיף  יש  דיור.  יחידות  מוסד  עושים  ישקול  תכנית, 

ולשקול   לאשר  נניח שמותר  שלא,  חושב  אני  לטענתו,  אולי  לאשר,  למרות שמותר  לב  שימו  התכנון, 

לשטח  העירוני  השטח  בין  והיחס  ולרחוב,  לחזית  לסביבה,  המוצע  הבינוי  התאמת  התכנון  מוסד 

מופיעי לא  האלה  הדברים  כל  וכדומה.  וכדומה  העירוני  הרקיע  קו  על  והשפעה  בהחלטה  הפתוח.  ם 

את   ראיתם  העירוני  העיצוב  מבחינת  שאם  ברור  זה  הרי  מקום,  בשום  התוכנית  את  להפקיד  שלכם 

התמונה הזאתי. כל מי שרואה את הדבר הזה מבין שזה מאוד מאוד בעייתי. אני חייב להגיד לכם גם  

ו ואמרנו  כן, אנחנו מרגישים לפעמים כתושבים שמענישים אותנו שהתנגדנו. כי בדיון הקודם התנגדנ

מ"ר    10ם לתת פה  ילא תראו שום שטח ציבורי. כי שוב באו לוועדת ערר, ועדת ערר באו ואמרו צריכ

מ"ר לכל יחידת דיור,    10מ"ר או משהו כזה, אני לא רוצה להגיד לכם, צריך לתת    100לעירייה על כל  

י אתם  אז  ציבורית.  תרומה  שום  פה  אין  רבותיי  בדיון,  ואמרנו  כלום.  נתנו  עושים ולא  מה  ודעים 

ש אומרים  אותנו, אנחנו  מענישה  ואומר    30-בעירייה,  באה  המשנה  ועדת  אז  מידי,  יותר  זה  יחידות 

יחידות לטובת הציבור. זאת אומרת לא אמרו ניקח מהיזם וניתן יחידות לדיור לציבור    3נוסיף עוד  

אנחנו דפקנו אתכם,  ,  33? עכשיו יהיה לכם  30-או משהו כזה. אלא אומרים אתם באתם והתנגדתם ל

תשובה   לתת  היחס  זה  לתושבים?  היחס  זה  ברצינות  שקיבלתם.  הטענה  שלכם,  הטענה  את  קיבלנו 

למענה שאין שטחים ציבוריים. אני רוצה להגיד, אמר פה היזם על הפקעות. רבותיי, א' אין שום ממש  

צה להגיד לכם. היזם אני רו  בטענה הזאתי שהפקיעו שלא כדין, ההפקעות היו כולם כדין, ויותר מזה
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דונם, והוא לא שילם על   2דונם, הוא לא שילם על    1.500-הזה קנה את השטח של משרד החקלאות ב

השטח שהופקע לו כדין. אז גם אם יש למישהו אי פעם בעולם טענות כנגד זה, ודאי לא לעניין הזה.  

על   שילם  שק   1.500הוא  מה  עכשיו  להיות.  ויכול  לו  שמגיע  מה  וזה  מדינת  דונם,  באה  זה  פה,  רה 

ישראל ולקחה שטח שמיועד לשטחי ציבור, ומכרה אותו. ועכשיו באים אליכם ואומרים לכם, עכשיו 

שהמדינה מכרה שטח לצורכי ציבור, אתם חייבים לאשר לי אותו כמגורים. למה? מאיפה הדבר הזה  

. אתם בעיריית רעננה בא? עכשיו אני רוצה להזכיר עוד פעם ביהודה הלוי, מקום אחר ביהודה הלוי

לירוק,   שמיועד  גינה  להפוך  הארצית,  המועצה  עד  זה  עם  הלכתם  המקומית,  בוועדה  הפרטתם 

ברעננה   יהפכו  לא  המחוזית,  והוועדה  הארצית  המועצה  לכם  ואמרה  לבינוי.  אותו  להפוך  החלטתם 

ער וגם  הארצית  המועצה  עד  הגעתם  החלטה  זאת  נקודה,  פרטיים  לשטחים  ציבוריים  עור  שטחים 

וגם שטח פרטי בבעלות פרטית שם השפ"פ הוא פרטי, השצ"פ הוא פרטי מעולם לא   בבית המשפט. 

יכולתם להפוך את השטח הזה לציב ולכן לא  וזה קיבלתם החלטה,  ורי, לפרטי. מה פתאום  הופקע, 

לקחת שטח להפוך אותו לציבורי, ואל תדאגו לנו מה יש שם, ומזהירים אותנו, ויבואו הרבה תנועה 

גני ילדים אנחנו רוצים שהשטח הזה יישאר כמו שהוא. דרך אגב היזם הזה במשך תקופה ארוכה,  ו

וזה מאוד שמחנו. זה היה הוליווד של מדינת ישראל. היו באים ועושים שם סרטים, מלא סדרות מלא 

   -סרטים הכול, עשו שמה

 

 סדרות.  3 מר רפי נחושתן: 

 

 וין שם, אין לנו בעיה בנושא הזה. סדרות. היה לנו מצ 3 עו"ד אלי וינצ'יק: 

 

 אין לנו זכויות יוצרים משהו על הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקות עו"ד וינצ'יק, בסדר?  3יש עוד  עו"ד תהילה סובל: 
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לכם   עו"ד אלי וינצ'יק:  לדבר, אנחנו אומרים  רוצה  כבר מסיים. הדס את  אני  כבר מסיים,  אני 

לשכונה, מתאים  לא  הזה  מכבד.    הדבר  ומאוד  מעריך  מאוד  שאני  המשפט...  את  להגיד  רוצה  אני 

להיות   צריך  הרחוב  המעטה.  בלשון  מדויקים  אינם  פשוט  אומר  שהוא  מי    11הדברים  בניל"י,  מטר 

  9.40שיכול לראות את הדברים האלה מול הכניסה לפרויקט הזה, המידות שתצטרכו לתוכנית הם  

מטר לחנייה ממול,    5,  9.40שר למשוך אחורה. התוכנית...  לא יעזור כלום, אפשר למשוך קדימה, אפ

   -מטר אי אפשר לצאת. בדבר הזה צריכים לתמרן קדימה 4.40נשאר 

 

   -אלי, אנחנו רוצים להיות הגונים, אם מישהו עוד רוצה לדבר, אז בוא מר חיים ברוידא: 

 

ל עו"ד אלי וינצ'יק:  צריך  ואחורה  אז קדימה  כן.  שנייה מסיים  עוד  להיכנס לסמטת  אני  תמרן, 

לח"י ברוורס קדימה ואחורה כדי להיכנס לשם, לא יעזור כלום. אז הדברים האלה צריך לקחת אותם  

בחשבון. וכמובן שצריך גם לקחת בחשבון, שגם יועץ התנועה שלכם אמר שיש חריגה ממה שההנחיות  

לא    10%של משרד התחבורה אומר,   זה  זה. אבל  יכולים לאשר את  נכון שאין חריגה,  אפשר אנחנו 

 יועץ התנועה שלכם אמר שיש חריגה. הדס את רוצה להגיד כמה מילים.  

 

לא   גב' הדס האסיף:  כל  קודם  אנחנו  שם.  שגרה  תושבת  בתור  דברים  כמה  להגיד  רוצה  אני 

 -רוצים למנוע מהיזם לממש את ה

 

 מה השם המלא הדס?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 א רוצים, אין לנו אינטרס למנוע מהיזם לעשות,  הדס האסיף. אנחנו ל גב' הדס האסיף: 

 

 לממש את הזכות שלו.    : גב' דרורה כהן
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לממש את הרווחים שלו. אנחנו רק באים ואומרים שיבנה שם בתים פרטיים.  גב' הדס האסיף: 

דונם לפי התפוסה שהתב"ע מאפשרת, שיבנה שם בתים    1.5דונם, אפשר לבנות על    1.5יש לו שטח של  

בגלל שבנייה של בתים פרטיים מתאימה, לא רק לאופי השכונה, אלא גם לעניין תנועה. דיבר  פרטיים,  

, אבל כל אדם בר דעת מבין שבשעת הבוקר פה יועץ התנועה, אני לא יודעת לפי מה נעשים החישובים

עכשיו   יוצאים,  האנשים  כל  אלא  שעה.  ברבע  מכונית  יוצאת  לא  אז  בבוקר,  לצאת    30כשצריכים 

חניות. זאת אומרת יודעים    2מכוניות. רעננה כבר היום דורשת לכל יחידת דיור    60דיור, זה  יחידות  

יש   משפחה  גם    2שלכל  ותראו  תלכו  אז  קטנים,  רחובות  דרך  היא  כולה  והיציאה  לפחות.  מכוניות 

ל אחד  תנועה  מסלול  נשאר  הצדדים  משני  בו  כשחונים  רגיל,  רחוב  כביכול  שהוא  ולנברג    2-רחוב 

ם. גם היום יש עומס תנועה, זה דבר אחד. אומרים פה שבמוסד יש יותר תנועה, זה לא נכון. הכיווני

כי במוסד ציבורי, אם זה מבנה ציבורי, אם זה משרד ממשלתי, התנועה היא בבוקר כשכל האנשים 

הצהריים,   אחרי  בערב,  אומרת  זאת  שעות,  באותם  מתנקזת  התנועה  כל  מגורים  בבניין  בעבודה. 

 בבוקר. 

 

 מה זה בין שעות?   מר רפי נחושתן: 

 

גיורא,  גב' הדס האסיף:  בר  כמו  אחרים  במקומות  עכשיו  מקומות.  ואין  חוזרת  התנועה  כל 

   -חייבו את הקבלן באמת לתת מגרש חנייה

 

 עוד דקה, שיהיה הגינות, עוד דקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 עוד לא דיברתי אפילו דקה.  גב' הדס האסיף: 

 

 דקות.  12-דקות ו 12לא, אנחנו  מר חיים ברוידא: 
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כמובן   גב' הדס האסיף:  זה  ציבור,  גם לצורכי  חנייה למשל  להוסיף מקומות  חייבו את הקבלן 

הוריד לו מאחוזי הבנייה. פה לא. פה גם לא חייבו אותו לתת וגם לא הורידו לו מאחוזי הבנייה, אלא  

ית מוגשת כאילו היא רחוב אחוזה. היא לא הוסיפו לו עוד דירות. כל הזמן מנגנים על זה, וגם התוכנ

רחוב אחוזה, היא בעצם רחוב אצ"ל וניל"י, שזה רחובות מאוד מאוד קטנים. יותר מזה אני לא רוצה 

לגזול מהזמן שהבטיחו לנו. אני רק אומרת ההצגה כאילו שאנחנו רוצים שיישאר פיל לבן, היא לא  

ו שיפתחו את זה, שיבנו שם קוטג'ים, שמשתלבים גם  נכונה. אין לנו בעיה, להיפך, זה אינטרס גם שלנ

 בשכונה וגם מבחינת נפח דיור, והכול יבוא על מקומו בשלום. תודה רבה לכם.  

 

 תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 רק מבקש שיועץ התנועה יתייחס להיבט התנועתי.   עו"ד גל מנשה:

 

 יועץ תנועה, אז יאללה בואו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל למה לתת להם עוד זמן... ' הדס האסיף: גב

 )מדברים יחד( 

 

 -דקות, כי אנחנו רוצים לתת לכל אחד את ההזדמנות, אבל אנחנו 2חבר'ה  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות.   14סליחה, אני לקחתי טיימר אתם דיברתם  מר מוטי אסיף: 

 

 המתנגדים סיימו.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אזנו. אבל ת גב' רונית ויינטראוב: 
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 . 14-דקות כדי להגיע ל 2עוד   מר ארז ברט: 

 

 דקות, בסדר?   2   דובר:

 

 דקות. קדימה נו.   2 מר חיים ברוידא: 

 

כ מר מוטי אסיף:  רעננה  תושב  שם,  הדיירים  אחד  אסיף,  מוטי  שמי  המתח   30-שלום  שנה. 

והדיירים שגרים שקיים בין היזם לדיירים הוא מתח הגיוני. אחד רוצה למקסם את הרווחים שלו,  

שנה, רוצים ליהנות הנאה טובה ממקום המגורים שלהם, שכולל גנים, כולל תחבורה    30-ו  20ברעננה  

 סבירה, כולל איכות חיים, בשביל זה עזבנו את זיכרון או את רחובות ובאנו לרעננה. 

 

 אין כמו רעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

מישהו לפני שבאתי, רק עוזי כהן ז"ל מסוגל    ואין כמו רעננה. כי אמר לי פעם מר מוטי אסיף: 

שהם   רואה  אתה  בערב  מגיע  וכשאתה  פרחים,  לשתול  כיכר  כאן  ליצור  כביש,  לפרק  אחד  ביום 

דיגיטליות.   ממטרות  עם  לפני  מושקים  מרחובות  לרעננה  באנו  לכן  מאוד   30אז  נהנים  ואנחנו  שנה, 

 מהסביבה. 

 

 דרכו.  אז אח שלו עכשיו ממשיך את מר חיים ברוידא: 

 

את   מר מוטי אסיף:  ולנצל  מאוד,  גרידי  להיות  מסוימת  במידה  בעצם  זה  רוצה,  שהקבלן  מה 

שהוא  מה  של  השאריות  עם  לחיות  שממשיך  ומי  מהשטח.  ונעלם  הבתים  את  מוכר  הוא  הקרקע. 

היו שם באזור, מכירים את הצפיפות, מכירים מה   זה אנחנו הדיירים. חלק מחברי הוועדה  מותיר, 
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עת ערב, או מכירים מה קורה בימי שני כשיש פינוי פסולת והמכולה של העירייה מגיעה, וכל  קורה בש

דקות,    10דקות, לפעמים    7מה שנקרא סמטת לח"י אצ"ל מחכים בסבלנות למכונת הזבל, לפעמים  

עם הילדים בתוך המכוניות, כדי שיהיה אפשר לצאת בכלל מהבתים. הדבר הזה קורה גם כשמשאיות 

באו קיים    3ת  הזבל  שהוא  כפי  הזה  במצב  לעצמנו  ולדמיין  האישי.  הזבל  את  לפנות  בשבוע  פעמים 

יחידות של מכוניות שמתנועעות. אני לא יועץ תחבורה, לא מכיר    60היום, שאתה מוסיף על זה עוד  

את התקנים, אבל מספיק לבוא לשם ולראות את רחוב ולנברג בשעות הערב או בשעות הבוקר, כאשר  

 את ילדים מאוד מפורסמת ומכובדת ברחוב ולנברג, וכל האזור הזה פקק אחד גדול.  יש לנו רופ

 

 ברור, ברור לנו.   מר חיים ברוידא: 

 

   -מה שאני מבקש מר מוטי אסיף: 

 

  -מר אסיף, הבנו את הדברים מר חיים ברוידא: 

 

 הבנו, אז אני מודה לכם.   מר מוטי אסיף: 

 

 או ניתן לסגור את הפער הזה.  אז בותודה רבה, רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

ב עו"ד גל מנשה: וסיימנו  התנועה,  יועץ  ואז  אחד  במשפט  אתייחס  רק  אני  התנועה,    2-יועץ 

 דקות. 

 

 אבל גם הוא ירצה אחר כך תגובה, גם הוא ירצה תגובה.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  
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 דרורה, היום יש לך הרבה זמן אני רואה.   מר חיים ברוידא: 

 

אז אני אתייחס רק לעניין של האיזון שיש פה. נאמרה פה מילה של גרידיות   "ד גל מנשה:עו

יחידות,    44-להגיע ל  3000וכיוצא. זה לא משקף את המצב. כמו שהוסבר, יש פה אפשרות על פי רע/

יחידות, ותסתכלו כתושבי רעננה    30קומות. יש פה איזון, אחרי שוועדת ערר גם בדקה    2להוסיף עוד  

ל עוד תושבים שרוצים לבוא וליהנות מהעיר הזאת, לא רק אלה שקיימים שימשיכו ליהנות מהעיר.  ע

 עכשיו אתה. 

 

  -אז שוב לגבי  מר עדי זלינגר: 

 

 נצטרך לבנות עוד גני ילדים ובתי ספר. איפה נעשה את זה?  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון מאוד.    דובר:

 

 פה נעשה? איפה נעשה את זה? אי מר חיים גולדמן: 

 

 בבורלא.   מר ארז ברט: 

 

 בבורלא.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 דקות ובוא תסיים.  2עדי אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

 

כאן    מר עדי זלינגר:  שיש  נכון  תראו,  אז  התנועה.  כולם   60לגבי...  לא  אבל  חנייה,  מקומות 
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מח הפכתי  אישית  ואני  התחבורה  משרד  השעה.  באותה  אנשים  יוצאים  כמה  על  בסקרים  קרים 

דיור, מעולם לא. תמיד היה פחות.    0.5-יוצאים מאזורי מגורים, לא הגענו מעולם ל נסיעות ליחידת 

, הכי הרבה. היה גם הרבה פחות. אבל לצורך... החישוב אנחנו אומרים  0.42,  0.4אבל לצורך, זה היה  

שיוצאים...  0.5 להגיד  אפשר  שאי  ככה  דיור.  ליחידת  הלכתי    נסיעות  אני  משהו,  עוד  לכם  אגיד  אני 

ועשיתי בדיקה, ספירות תנועה ברחוב ולנברג בצומת של רחוב רש"י. המספרים הם זעומים ואין שם  

 שום פקקים, אין פקקי תנועה. 

 

 זה לא נכון, זה לא נכון. אין חניות שם.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

 , מיכה, מיכה,  חבר'ה, רגע, רגע, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא היה שמה, הוא לא היה שמה.    דובר:

 

אותנו  חבל לסגור את הישיבה. אני רוצה לעבור באופן הכי גלוי. כשהאשמתם   מר חיים ברוידא: 

כדי   מקום,  לאותו  להגיע  רוצה  לא  אני  פעם,  עוד  אומר  אני  אז  וצעקנו,  עשינו  שאנחנו  ועדה  בתור 

מ אלא  צעקנו,  אנחנו  שלא  אנחנו  להוכיח  חבל.  קדימה  בואו  אז  הטונים.  את  הרים  פה  אחר  ישהו 

 מקשיבים ושומעים את כולם. 

 

מספר   מר עדי זלינגר:  כן  אם  החישובים  כל  ולכן  משולב,  רחוב  לא  הוא  אומר  אני  לגבי... 

והנושא   ולא סטטוטורית.  לא במהות  רחוב משולב.  לא  הוא  כי  נכון,  לא  זה  לא,  כן או  דיור  יחידות 

לג שאתם  האחרון  מה  לפי  החנייה,  של  הדרישה  מלוא  את  נותן  הבניין  חנייה,  לגבי  תראו  חנייה.  בי 

תחליטו. אתם תחליטו על תקן חנייה. ככה שאם יש מצוקת חנייה, ולפי מה שאני ראיתי אין מצוקת  

 חנייה, אבל גם אם יש, הבניין הזה לא יוסיף לו, זה תלוי בכם. 
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 לא באים אורחים לבניין?   מה לא באים אורחים? גב' הדס האסיף: 

 

 לך יש חנייה לאורחים?     דובר:

 

 חבר'ה די, די חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חברי המליאה נשארים...   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אז הם יכולים כעיקרון מר חיים ברוידא: 

 

 הם יכולים ללכת.     דוברת:

 

אנחנו נעדכן אתכם לגבי הדברים  מי שרוצה להרגיש את הנמנמת יכול ללכת,   מר חיים ברוידא: 

 האלה. 

 *** המוזמנים לתוכנית יוצאים מחדר הישיבות *** 

 

אוקיי חברים, אנחנו נקיים עכשיו דיון. ואני מקווה שהוא יהיה קצר וענייני,   מר חיים ברוידא: 

 כדי שנוכל לקבל החלטה. וכל אחד מה שנקרא על פי ראייתו וצו מצפונו מה שנקרא. 

 

 יש לי שאלה חיים.   עייאש: מר לורן משה 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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  -למה אי אפשר לעשות כניסה מרחוב אחוזה, כמו שיש מר לורן משה עייאש: 

 

 אי אפשר.  מר חיים ברוידא: 

 

 . כל הבניינים עכשיו... שעברו, שחדשים.  51באחוזה  מר לורן משה עייאש: 

 

  -אני רוצה לומר, אלי וינצ'יק פה מר חיים ברוידא: 

 

 כניסה מאחוזה?    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר לורן משה עייאש: 

 

 יוצרת האטה באחוזה.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 אם אתה שם על המשקל את ההאטה או את התנועה בתוך השכונה...   מר חיים גולדמן: 

 

בע  מר חיים ברוידא:  מי  להצבעה.  ניגש  אנחנו  שאלות,  פה  אחד  לאף  אין  אם  חבר'ה  ד  חברים, 

 לבטל את החלטת ועדת המשנה? 

 

 לא, זה כבר ביטלנו.    מר ארז ברט: 

 

 לא.  עו"ד תהילה סובל: 
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 לא, לא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עכשיו אתם לגופו של עניין.  עו"ד תהילה סובל: 

 

האם, יש להם בקשה לשנות את    יש לי שאלה, האם אנחנו לא מצביעים עכשיו  מר ארז ברט: 

אנחנ האם  של התב"ע.  השינוי  את  לדחות  או  התב"ע  של  השינוי  את  לקבל  האם  מצביעים  לא  ו 

 התב"ע? 

 

 אם אתה רוצה לשנות, במקרה הזה לבטל ככול הנראה את החלטת הוועדה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ביטלנו אותה.    מר ארז ברט: 

 

לדיון    לא, לא ביטלתם אותה, לא הותרתם אותה על כנה, ולא החזרתם אותה עו"ד תהילה סובל: 

 מחודש בוועדת הערר.  

 

 אנחנו עכשיו מצביעים במקום הוועדה.   מר ארז ברט: 

 

 עכשיו אתם לגופם של דברים.  עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד( 

 

 חבר'ה ברגע שאנחנו נגד, הם ילכו עם הטיעונים שלהם לוועדה הארצית.   מר חיים ברוידא: 

 

 ילו בעד, בעד לבטל את ההחלטה.  לא, אבל היא אומרת שאנחנו כא  מר ארז ברט: 
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 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד לבטל את ההחלטה.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 אוקיי, תעלה להצבעה כבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אוקיי חבר'ה, אנחנו בפועל מקבלים את עמדת המתנגדים התושבים לדברים  מר חיים ברוידא: 

 עד לבטל את החלטת ועדת המשנה? האלה. אז אני עוד פעם, מי ב

 

 לבטל את ועדת המשנה.    גב' מיכל ברם:

 

 לבטל, שלא יבנו, שלא יבנו.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

אלי, ארז, אנה, איילת מה את מצביעה? מיכאל מה אתה מצביע? מיכאל, דבי,  גב' קטי קסטוריאנו: 

  -רונית

 

 מי מתנגד? מי מתנגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אילן.   וש:מר אלי אל

 

 מי מתנגד?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 מי מתנגד?  מר חיים ברוידא: 
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 הוא חזר בו.    מר אלי אלוש:

 

 מי נמנע?  גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני.   מר אילן כהן:

 

 יש ממשלה בירושלים.   מר חיים גולדמן: 

 

 יה קורה.  אם היית נמנע שמה, כל זה לא ה  מר ארז ברט: 

 

 חבר'ה אני נועל את הישיבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בכל מקרה זה היה מגיע לפה.  מר חיים גולדמן: 

 

 תודה רבה לכולם.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  17 –בעד 

 0 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 
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יזמי, מתכנני תכנית אחוזה   ה והמתנגדים, מחליטה מליאת הוועד  23לאחר שמיעת טיעוניהם של 

היתר  בין  המתנגדים,  ידי  על  שהוגשו  התנגדויות  בסיס  על  קולות,  ברוב  ובנייה  לתכנון  המקומית 

באשר להסדרי התנועה והחנייה, וכן שהבניין המוצע אינו תואם את אופי השכונה אשר מאופיינת  

לבטל את ו  , לקבל את ההתנגדויותבבתים צמודי קרקע, כפי שפורט בהרחבה ע"י ב"כ המתנגדים

מיום  החלט המשנה  ועדת  בכפוף   21.9.22ת  לתוכנית  תוקף  מתן  המשנה  ועדת  אישרה  במסגרתה 

 להשלמת התנאים והערות, ולסרב לתוכנית.  

 

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                

 


